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اقتصادی

پرداخت مطالبات قطعه سازان از هفته آینده؛ 

سایپاشرکتهایقطعهسازیخودراواگذارمیکند
های  سازی  قطعه  واگذاری  برای  آمادگی  از  سایپا  خودروسازی  گروه  مدیرعامل 
زیرمجموعه این گروه خبر داد و گفت: استراتژی سایپا خالی شدن از قطعه سازی است؛ 
هرچند قصد نداریم چوب حراج به دارایی های خود بزنیم، اما قطعه سازی را به خریداران 

با صلاحیت واگذار می کنیم. 
»محسن قاسم جهرودی« در نشست هم اندیشی قطعه سازان خودرو سراسر کشور، 
وضعیت کنونی این گروه را ناشی از ورود به حوزه هایی از جمله خرید اموال مازاد، 
سهامداری و قطعه سازی عنوان کرد. جهرودی یادآور شد: امروز همه کسانی که گمان 
می کردیم شرکای تجاری مطمئنی برای ایران هستند زمزمه خروج از ایران سر داده اند؛ 
این شرایط نشان می دهد آنچه برای کشور باقی می ماند تولیدکنندگان داخلی هستند.

»اکنون سایپا با 430 هزار قطعه ساز به صورت مستقیم همکاری می کند.« وی به قرار 
گرفتن قطعه های منفصله در فهرست تحریم های جدید اشاره کرد و گفت: در دور جدید 
تحریم ها، قطعه های منفصله در فهرست تحریم ها قرار گرفته که نشان می دهد هدف 
آنها زدن اشتغال است. مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا ادامه داد: با توجه به چنین 
شرایطی نظرات خود را به وزیر صنعت، معدن و تجارت ارایه و قطعه سازان مرتبط را به 
»گروه یک« کالایی منتقل کردیم که دلیل این اقدام خودکفایی 90 درصدی برخی از 
مجموعه ها بود. وی در ادامه در تشریح سیاست های حمایت از قطعه سازان نیز گفت: 
براساس برنامه ریزی های انجام شده تا حدود 50 روز، هفته ای یک هزار میلیارد ریال 
منابع مالی به قطعه سازان پرداخت خواهد شد که این رقم جدا از میزان پرداختی به 
صورت روزانه است. مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا یادآورشد: در حالی بر حمایت 
از تولید داخل تاکید داریم که نرخ سود تسهیلات به 27 درصد می رسد. وی ادامه داد: 
اکنون فشار زیادی به قطعه سازان وارد می شود، براین اساس اطلاعات خود را به صورت 
شفاف در اختیار شورای رقابت قرار داده و درخواست افزایش قیمت را مطرح کرده ایم؛ 
در ابتدا با افزایش 1.25 درصدی نرخ ها موافقت شد که این میزان اندک، کمکی برای 
جلوگیری از افزایش زیانها نکرد. جهرودی افزود: تولید داخل فقط در زمان بحران هایی 
همچون تحریم مورد توجه قرار می گیرد؛ در واقع نگاه به تولید داخل همواره ضعیف 
بوده است. وی یادآورشد: هفته آینده مطالبات 120 روزه قطعه سازان کوچک و آسیب 
پذیر پرداخت و سعی می شود این مطالبات به 90 روز کاهش یابد. پیش از این، دبیر 
انجمن صنایع همگن نیرومحرکه و قطعه سازان کشور به ایرنا گفته بود، قطعه سازان 
به شرط پرداخت حقوق حقه خود از سوی خودروسازان، توان مقابله با تحریم ها و 
فشارهای اقتصادی را دارند. به گفته »آرش محبی نژاد«، عمده قراردادهای قطعه سازان و 
خودروسازان چهار ماهه است، اما مطالبات برخی از آنها حتی تا 230 روز نیز معوق شده 
است؛ برخی شرکت های وابسته به خودروسازان بزرگ نیز حدود یک سال است بدهی 
خود را به قطعه سازان نپرداخته اند. بیش از 84 درصد یک خودرو را قطعات آن تشکیل 
می دهد که شامل 25 تا 30 درصد قطعات پلاستیکی، 30 درصد قطعات لاستیکی و 
بقیه قطعات فولادی و آلومینیومی است. آمارها نشان می دهد اکنون حدود یک هزار و 
500 قطعه ساز در زنجیره تامین داخلی حضور دارند که توانمندسازی آنان و رفع موانع 
تولید می تواند سبب تقویت گوشه ای از کالاهای ایرانی شود که تولید آنها با دانش فنی 

روز و بومی سازی همراه است.

یک اقتصاددان تاکید کرد

برخوردبامخلاناقتصادیخطبطلانیبر
مشکلاتآینده

 یک اقتصاددان گفت: با گذشت زمان متاسفانه به دلیل وابستگی شدید به مسایل 
نسبی اقتصادی در کوتاه مدت، کوچکترین بحران اقتصادی به وجود آمده چه با منشاء 
داخلی و چه با منشاء بیرونی، فاصله مردم را از هم بیشتر کرده و این باعث شده است که 

به نوعی بحران اقتصادی تشدید شود.
حامد قادرزاده در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه ایجاد بحران اقتصادی در تاریخ کشورها اتفاق 
جدیدی نیست اظهار کرد: معمولا نوسانات و بحران های اقتصادی دارای دو منشاء بیرونی و 
درونی هستند که هر دو می توانند هم ناشی از واقعیت های اقتصادی و هم ناشی از نگرانی های 
مردم یا تولیدکنندگان نسبت به آینده باشد. وی افزود: شاید بحران های اقتصادی با منشاء 
روانی، نسبت به بحران های با منشاء بحران خاص اقتصادی همانند قحطی، زلزله یا هرگونه 
اتفاق طبیعی دیگر اثر بیشتری بر سیستم اقتصادی حداقل در دوره کوتاه مدت بگذارد؛ چرا 
که مردم در این مواقع بیشتر همگرا هستند تا اینکه بخواهند از موقعیت به وجود آمده سوء 
استفاده کنند.  قادرزاده با بیان اینکه از طرفی دیگر هم با وضع سیاست های اقتصادی می توان 
با مخلان اقتصادی برخورد کرد، افزود: همچنین با شناخت دقیق و شفاف کردن معاملات در 
سیستم بانکی و ارزی می توان این فعالیت ها را به طور کامل رصد کرد. وی تصریح کرد: دولت 
نهایتا با مفسدان ارزی در این بخش مجبور به برخورد می شود که این می تواند خط بطلانی 
بر بحران های آینده هم باشد چرا که، تا به امروز به دلیل مصلحت های خاص و نگه داشتن 
حریم و حفظ حرمت ها برخوردهای آنچنانی با بسیاری از افراد صورت نگرفته و این بدان معنی 
نیست که تا کنون اتفاقی نیفتاده است. وی خاطرنشان کرد: معتقدم که این برخورد شدید 
خواهد شد و در نهایت خود مردم جایی قضیه را تفکیک می کنند، به طور مثال خرید و فروش 
محصولاتی همچون میوه ربطی به دلار ندارد چرا که هنوز مدت زمان زیادی از خارج شدن 
آمریکا از برجام نگذشته است تا اینگونه بازار را نابهنجار کند. این استاد دانشگاه با اشاره به اینکه 
تاکنون هیچ کسی نتوانسته است در نظام اقتصادی هیچ یک از کشورهای دنیا با فریب مردم و 
ایجاد بحران روانی، خود مرتفع شود یادآور شد: معتقدم که این مشکلات بیشتر ساختگی بوده 
و موجبات سواستفاده را برای برخی فراهم کرده است و بر همین اساس در برخورد با همدیگر 
در رابطه با این قضیه خیلی نباید خود و دیگران را نگران کنیم و دوم اینکه باید تقاضاهایمان را 
از این بخش ها کم و به آینده به لحاظ اقتصادی فکر کنیم. وی در پایان یادآور شد: با توجه به 
شرایط به وجود آمده در کشور به ویژه در استان هایی همچون استان کردستان و استان های 
مشابه که از وضعیت خاص اقتصادی برخوردار هستند و قاعده مردم نه قدرت تحلیل در بحث 
اقتصادی و نه شناخت نسبت به مسایل اقتصادی کلان را دارند، باید بیشتر مواظب بود چرا که، 
بحث های امنیتی هم می تواند به دنبال این قضایا شکل گیرد که امید است با شناخت دقیق 

و منشا شناسی، برخورد با آینده صورت گیرد.

بانک مرکزی :

واردکنندگانخودرو120میلیونیوروارز
دولتیگرفتند

بانک مرکزی دومین فهرست دریافت کنندگان ارز دولتی را منتشر کرد که براساس 
شرکت های واردکننده خوردو 120 میلیون و 845 هزار و 84 یورو ارز دریافت کرده اند. 
به گزارش بانک مرکزی، در بین دستگاه های دولتی، وزارت بهداشت، درمان و آموزش 

پزشکی با 18 میلیون و 534 هزار یورو دریافت کرده است.
شرکت بازرگانی جهان نوین آریا که نمایندگی نیسان را در ایران دارد، در دو مرحله در 
مجموع بیش از 30 میلیون و 436 هزار یورو به خود اختصاص داده و شرکت بازرگانی 
آرین موتور پویا که نماینده خودروسازی میتسوپیشی ژاپن به شمار می رود نیز در 
مجموع 19 میلیون و 264 هزار یورو ارز دولتی دریافت کرده است. بانک مرکزی در ادامه 
انتشار فهرست شرکت هایی که از ابتدای سال جاری، پس از ثبت سفارش در سامانه 
سازمان توسعه تجارت، ارز به نرخ رسمی دریافت کرده اند و نیز در راستای شفافیت 
اطلاعاتی، اسامی و اطلاعات مربوط به واردکنندگان خودرو را منتشر می کند. این بانک 
به شرکت های واردکننده که از سوی دستگاه های ذیربط معرفی و تشریفات قانونی ثبت 
سفارش را انجام می دهند، ارز مورد نیاز را تخصیص می دهد و تامین می کند.  همچنین 
در ستاد اقتصادی دولت مقرر شده است بانک مرکزی با هماهنگی دستگاه های ذیربط و 
مسئول، نسبت به انتشار فهرست دریافت کنندگان ارز رسمی اقدام کند. بر این اساس در 
ادامه انتشار نخستین فهرست شرکت های دریافت کننده ارز توسط بانک مرکزی در روز 
یکشنبه دهم تیرماه، فهرست دوم که حاوی میزان تامین ارز رسمی برای واردات خودرو 
می باشد و از سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت در اختیار قرار گرفته است، منتشر 
https://www.cbi.ir/ می شود.   این فهرست در تارنمای بانک مرکزی به نشانی اینترنتی

aspx.17985/showitem قابل دریافت است.

نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس :

حجاحخریدازعربستانراتحریمکنند
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی می گوید دولت باید دلار 

4200 تومانی به حجاج بدهد و حجاج نیز ازخرید در عربستان امتناع کنند.
عین الله شریف پور با اشاره به اختصاص دلار 3900 تومان به حجاج، اظهار داشت: دولت نرخ 
رسمی دلار را 4200 تومان در نظر گرفته است و باید این ارز را به تمام بخش ها اختصاص دهد 
به همین جهت باید به حجاج نیز ارز 4200 تومان داده شود.  عضو هیات رئیسه کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: از سوی دیگر دولت باید با توجه به هزینه های 
سفر حج آن هم از نظر شرعی میزان دلار دولتی را تعیین کند به عبارتی باید مشخص شود 
هزینه تهیه قربانی برای حجاج چه میزان است و متناسب با آن دلار اختصاص یابد. نماینده 
مردم ماکو د ر مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: با این حساب باید میزان دلار به حجاج 
تنها  به اندازه تهیه قربانی باشد و با نرخ 4200 تومان اختصاص پیدا کند نه اینکه دلار 3900 
تومان و به هر میزان به حجاج داده شود. وی همچنین به مضوع خرید از بازارهای عربستان در 
زمان مناسک، بیان کرد: باید مردم به این باور برسند تا در دوره ای که غرب، آمریکا، عربستان 
و امارات تمام توان خود را برای جنگ اقتصادی با ایران گذاشته اند از خرید در عربستان 
دست بکشند.   این نماینده مجلس ادامه داد: مراجع اعظام با کمک دستگاه های ذی ربط با 
آگاه سازی حجاج آنها را متوجه این موضوع کنند که برای پیام دندان شکننده و مقتدرانه به 
آمریکا و عربستان خرید از بازارهای عربستان را تحریم و از مناسک خود حذف کنند. نایب 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به پیشنهاد ارائه دلار 4200 تومانی 
به حجاج گفت: از آنجایی که ارتباط قوای سه گانه زبان زده شده است دولت می تواند برای 

استفاده از ظرفیت اقتصادی موضوع ارز حجاج را برای مشورت در کمیسیون مطرح کند.

انتشار فهرست دریافت کنندگان ارز دولتی بیش از هر چیز از مشکلات و دردهای 
مزمن اقتصاد ایران پرده برداشت و نشان داد تا چه میزان تجارت ایران از نبود قوانین 

متقن، نظارت جامع و شفافیت اطلاعاتی در رنج است. 
در سه روز گذشته این فهرست مورد موشکافی اهالی رسانه و فعالان تجاری قرار گرفته 
است؛ رسانه ها از اینکه انحصار در برخی بازارها تا چه میزان گریبان اقتصاد را گرفته و 
لابی های پشت پرده و زد و بند مراکز ثروت و قدرت چقدر در گرفتن ارز دولتی نقش 

آفرین بوده، انتقاد دارند.
سوی دیگر ماجرا »فعالان تجاری« هستند؛ آنهایی که از این سفره ارزی بهره برده 
اند اکنون احساس خطر کرده و به شکل های مختلف تلاش دارند خود را تبرئه کنند 
و حتی گاهی نیز پا را فراتر نهاده و مدعی می شوند این اقدام دولت غیرقانونی بوده و 

دست آنها را پیش رقبای تجاری آنها رو کرده است.
در این هیاهوها که انتظار می رود انتشار فهرست های باقیمانده ادامه یابد، یک اصل 
ثابت شده یک بار دیگر درستی خود را به اثبات رساند و آن اینکه با ایجاد اتاق شیشه 
ای در اقتصاد و شفاف کردن همه اطلاعات، جای هیچ گونه رانت، ویژه خواری و سوء 

استفاده باقی نمی ماند.
چراغ این شفافیت را وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات با انتشار فهرست شرکت 
هایی که ارز دولتی برای واردات تلفن همراه گرفته اند، روشن کرد و پس از آن با دستور 
رئیس جمهوری به وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس کل بانک مرکزی برای انتشار 
فهرست همه کسانی که از 21 فروردین ماه ارز دولتی برای واردات دریافت کرده اند، 
ادامه یافت؛ اگرچه برخی انتشار این فهرست را »نبرد با بخش خصوصی« تعبیر کردند.

هرچند تاکنون تنها فهرست اولیه ارز تخصیص یافته در سایت بانک مرکزی منتشر 
شده است، اما به گفته محمدعلی کریمی مدیر روابط عمومی بانک مرکزی، به مرور با 
دریافت اطلاعات از وزارت صنعت، معدن و تجارت که مسئولیت ثبت سفارش کالاهای 

وارداتی در سامانه »ثبتارش« است، این فهرست تکمیل می شود.
در این فهرست 2 معضل عیان بود؛ نخست اینکه برخی شرکت ها کالاهایی وارد کرده 
اند که در آن حوزه فعالیت نمی کنند و دیگر اینکه برخی شرکت ها انحصار در بازار 
برخی محصولات را در اختیار دارند و با ثبت شرکت هایی با اسامی مختلف، ارز دریافت 
و کالا وارد کرده و اما حاضر به تمکین از دستور دولت برای فروش به نسبت همان نرخ 
ارز دریافتی نیستند.مصداق گروه نخست، واردات اقلامی چون قهوه ساز توسط یک 
شرکت خودروسازی و یا واردات تایر با ثبت سفارش یک باشگاه ورزشی است؛ همچنین 
یک بررسی ساده نشان داد بیش از 60 درصد بازار واردات نهاده های دامی و کاغذ و 
حتی تلفن همراه در انحصار برخی افراد است و به همان نسبت نیز از ارز دولتی بهره 
بیشتری برده اند.اما مشکل کار کجاست و چرا با علم به اینکه شرکت ها در این رشته ها 
تخصص ندارند، ثبت سفارش آنها پذیرفته شده و سپس ارز چه از منابع بانک مرکزی و 

چه از سامانه ارزی نیما ارز دریافت کرده اند؟
مشکل نخست از قانون تجارت ناشی می شود که براساس آن، هر فرد حقیقی و 
حقوقی دارنده کارت بازرگانی امکان انجام واردات و صادرات را دارد؛ بسیاری از افراد در 
زمان تاسیس و ثبت شرکت، دایره فعالیت آن را در اساسنامه چنان گسترده در نظر 
می گیرند که دست آنها در حوزه تجارت باز باشد و بتوانند از سوزن خیاطی گرفته تا 

هواپیما وارد کنند.

این را »سیدمهدی میرمهدی کمجانی« رئیس اتحادیه صنف فناوران رایانه تهران نیز 
می گوید و معتقد است، اگر می خواهیم عرصه تجارت را تخصصی و ابهامات را رفع 
کنیم، ابتدا باید قانون تجارت را اصلاح کنیم به شکلی که نتوان با داشتن یک کارت 

بازرگانی حتی از نوع موقت و یکبار مصرف، هر کالایی وارد کرد.
گره دیگری که در مسیر ثبت سفارش و تخصیص ارز وجود دارد، در ساز و کار سازمان 
توسعه تجارت نهفته است؛ »مقررات صادرات و واردات، آیین نامه های اجرایی آن و کد 
تعرفه های گمرکی« کتاب مفصلی است که انواع کالاها را در 21 قسمت و 98 فصل 
طبقه بندی کرده به طوری که همه کالاها را پوشش داده و برای هرکدام یک کد تعریف 

کرده است که »اچ اس کد« )HS CODE( نامیده می شود.
رمزگشایی از کالاهایی که وارد کشور می شود به همین کدها بستگی دارد زیرا 
پیگیری خبرنگار ایرنا از بانک مرکزی نشان می دهد در روند تخصیص ارز برای واردات، 
معاونت ارزی براساس همین کدهای اعلامی ارز تخصیص می دهد بی آنکه بداند این 

ارز به چه کالایی تعلق گرفته است.
در این فرآیند، متقاضی درخواست واردات خود را در سامانه »ثبتارش« که مدیریت 
آن در دست سازمان توسعه تجارت است، ثبت می کند؛ سپس این سازمان درباره اینکه 
آیا کالا وارد شود و یا خیر و ارز آن از چه محلی تامین شود، تصمیم گیری کرده و در 
صورت تایید درخواست، کد کالا را به معاونت ارزی بانک مرکزی اعلام می کند تا ارز 

مورد نظر تخصیص یابد.
با این اوصاف، سازمان توسعه تجارت تصمیم گیرنده اصلی درباره واردات کالاست؛ 
هرچند برای واردات برخی کالاها همچون کالاهای اساسی و دارو نیاز است متقاضی 

مجوزهای لازم را از دستگاه های مرتبط اخذ و ارایه کند.
در فرآیند انتشار فهرست تخصیص ارز نیز به دلیل آنکه بانک مرکزی ترجمه و شرح 
کدهای تعرفه ها را در اختیار نداشت، منتظر ماند تا وزارت صنعت، معدن و تجارت، این 
اطلاعات را به بانک مرکزی ارسال کند و این اطلاعات دریافتی را به میزان ارز تخصیصی 

هر کد تعرفه افزود تا روشن شود هر کالایی چقدر ارز دریافت کرده است.
اکنون افکار عمومی منتظر شفاف سازی سازمان توسعه تجارت است که مشخص کند 

به چه دلیلی با واردات کالا توسط شرکت های غیرمرتبط موافقت کرده است.
* پس لرزه های یک فهرست

فهرستی که بامداد یکشنبه این هفته منتشر شده، شامل 1483 فرد حقیقی و حقوقی 
است که برای واردات اقلام خوراکی همچون گوشت، برنج و کره، دارو و ملزومات 
پزشکی، نهاده های بخش کشاورزی همچون کنجاله ذرت، سویا و ذرت و نیز کودهای 
شیمیایی، لوازم خانگی، تلفن همراه، کالای مرتبط با فناوری اطلاعات و کامپیوتر، موز، 
انواع حبوبات شامل عدس، لوبیا، نخود، تایر، لوازم خانگی و کاغذ ارز به نرخ 4200 تومان 
از دولت دریافت کرده اند.صرف نظر از اینکه کالاهای تامین ارز شده اکنون وارد کشور 
شده یا اینکه در فرصت قانونی باقیمانده وارد خواهند شد، به اعتقاد فعالان صنفی و 
بازرگانی، باید این شفاف سازی که پیشنهاد بخش خصوصی به دولت بوده است، ادامه 
یابد.با این حال نباید از آسیب بزرگ انتشار اطلاعات نیز غافل بود زیرا بمباران اطلاعاتی 
یکی از راه هایی است که می تواند مخاطب را در انبوه اطلاعات گرفتار کند زیرا در عصر 
انفجار اطلاعات، »بمباران اطلاعاتی« شکلی نوین از »سانسور« است که به مخاطب را 
از دریافت اطلاعات و پردازش آن خسته می کند و در نتیجه حساسیت آن پیرامون 

اطلاعات اصلی از بین خواهد رفت.
نظیر این رویه را در اقدام خزانه داری کل کشور درباره تخصیص بودجه به همه 
دستگاه ها شاهد بودیم؛ در ماه نخست که این فهرست منتشر شد، همه رسانه ها توجه 
خود را بر میزان پرداختی های دولت به برخی دستگاه ها و نهادها معطوف کردند اما 
اکنون که تنها سه ماه از سال می گذرد، دیگر خبری از آن هیاهوها و تیترهای جنجالی 

رسانه ها نیست.

نبود قوانین متقن، نظارت جامع و شفافیت اطلاعاتی ؛

فهرستی که از دردهای مزمن اقتصاد ایران پرده برداشت 

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق 
قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.

1- رای شماره 139760330001001765 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001046 آقای علی رضا قاسمی فرزند 
محمد در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 181/20 مترمربع پلاک شماره 11003 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک 

اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1382(
2- رای شماره 139760330001003389 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001693 خانم فاطمه سعیده ایرانی فرزند 
اکبر در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 177/80 مترمربع پلاک شماره 18/3071 فرعی از 10250 

اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1383(
3- رای شماره 139760330001003388 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001692 آقای سید مسعود برقعی فرزند 
سید رضا در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 177/80 مترمربع پلاک شماره 18/3071 فرعی از 

10250 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1384(
4- رای شماره 139760330001003366 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001691 آقای علیرضا رشیدی فرزند ناصر 
در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 177/80 مترمربع پلاک شماره 18/3071 فرعی از 10250 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1385(
5- رای شماره 139760330001003007 مربوط به پرونده کلاسه 1391114430001008356 آقای محمد عظیمی فرزند حسین 
در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 108/18 مترمربع پلاک شماره 9464/1 اصلی واقع در قم بخش 

1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1386(
6- رای شماره 139760330001003008 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001002078 خانم فاطمه کهندانی فرزند علی 
آقا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 108/18 مترمربع پلاک شماره 9464/1 اصلی واقع در قم 

بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1387(
7- رای شماره 139760330001003196 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000909 آقای حسین یزدان دوست فرزند 
غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 123/50 مترمربع پلاک شماره 10468/1 اصلی واقع در 
قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حورا کلهر ورثه محمد حسن کلهر .)م الف 1388(
8- رای شماره 139760330001003198 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000910 خانم معصومه آفرین فرزند اصغر 
در سه دانگ مشاع از ششدانگ ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 123/50 مترمربع پلاک شماره 10468/1 اصلی واقع در قم 

بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از حورا کلهر ورثه محمدحسن کلهر . )م الف 1389(
9- رای شماره 139760330001002015 مربوط به پرونده کلاسه 1391114430002017426 آقای ابوالفضل غیاثی فرزند عباس 
در پنج دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 62/65 مترمربع پلاک شماره 10875 اصلی واقع در قم بخش 

1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی و اقرارنامه اصلاحی .)م الف 1390(
10- رای شماره 139760330001002093 مربوط به پرونده کلاسه 1394114430001000891خانم ام البنین شجری فرزند 
حسین در یک دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 62/65 مترمربع پلاک شماره 10875 اصلی واقع در قم 

بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی و اقرارنامه اصلاحی .)م الف 1391(
11- رای شماره 139760330001003331 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001427 آقای جواد غلامرضائی فرزند 
حسن در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 173/51 مترمربع پلاک شماره 10838/1 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1392(
12- رای شماره 139760330001003333 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001429 آقای سیدمحمد طباطبائی 
فراشاهی فرزند سید سامع در چهار و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 173/51 مترمربع پلاک شماره 

10838/1 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1393(
13- رای شماره 139660330001021149 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001000820 شرکت تعاونی روستائی شهید 
ابوالفضل در ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است ) جایگاه سوخت ( به مساحت 1159/56 مترمربع پلاک 48 اصلی 

واقع در قم بخش 4 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1409(
رای اصلاحی : جلسه هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/09/20 
پرونده کلاسه  رای شماره 139660330001021149  دبیرخانه هیات تشکیل  زیر در وقت مقرر در  امضاء کنندگان  با حضور 
1395114430001000820 مربوط به تقاضای شرکت تعاونی روستای شهید ابوالفضل مبنی بر صدور سند مالکیت قسمتی از پلاک 

48 اصلی واقع بخش 4 قم تحت بررسی است .
پس از مطالعه پرونده و ملاحظه سوابق مشخص شد در رای صادره شماره فوق اشتباهاتی به شرح زیر صورت گرفته است :

مستند مالکیت متقاضی در رای صادره فوق به صورت کامل قید نشده است  .
رای اصلاحی

با توجه به مفاد گزارش کارشناس و پاسخ استعلام ثبتی 1/3999مورخ 1397/03/01 و پاسخ استعلام سازمان جهاد کشاورزی 
96/19760 مورخ 1396/07/03 با عنایت به اینکه طبق گزارش شماره مذکور رای هیات تاکنون اجرا نشده لذا مفاد رای صادر به شرح 

زیر اصلاح می گردد :
مستند مالکیت متقاضی در رای صادره فوق سند مالکیت مشاعی در دفتر 5 صفحه 391 به موجب سند قطعی 55152 مورخ 
82/09/08 دفترخانه 14 قم نسبت به 1000 مترمربع و مبایعه نامه عادی خریداری از غضنفر سعادتمند صادره در دفتر 39 صفحه 361 

نسبت به 159/56 مترمربع صحیح است .
رای صادره قبلی با رعایت اصلاحات فوق قابل اجرا میباشد. ) م الف 1409(

14- رای شماره 139760330001000428 مربوط به پرونده کلاسه 1391114430001003476 خانم سکینه بابا یوسفی فرزند 
حسن در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 69/66 مترمربع پلاک شماره 19و9458/21 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت 

ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1410(
رای اصلاحی : جلسه هیات موضع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/09/20 
پرونده کلاسه  رای شماره 139760330001000428  دبیرخانه هیات تشکیل  زیر در وقت مقرر در  امضاء کنندگان  با حضور 
1391114430001003476 مربوط به تقاضای خانم سکینه بابا یوسفی مبنی بر صدور سند مالکیت قسمتی از پلاک 19 و 21 فرعی 

از 9458 اصلی واقع بخش یک قم تحت بررسی است .
پس از مطالعه پرونده و ملاحظه سوابق مشخص شد در رای صادره شماره فوق اشتباهاتی به شرح زیر صورت گرفته است :

حدود شرق و غرب به باقیمانده پلاک 9458 اصلی محدود شده است .
رای اصلاحی

با توجه به مفاد گزارش کارشناس به شماره 1/25741-1394/06/23 و با عنایت به اینکه طبق گزارش شماره مذکور رای هیات تاکنون 
اجرا نشده لذا مفاد رای صادر به شرح زیر اصلاح می گردد :

شرقا بطول 55/ متر دیوار به دیوار خانه احداثی در باقیمانده پلاک 19 و 21/ 9458 اصلی
غربا : بطول 8/90 متر دیوار به دیوار خانه احداثی در باقیمانده پلاک 19 و 21 /9458 اصلی

رای صادره قبلی با رعایت اصلاحات فوق قابل اجرا میباشد .) م الف 1410(
15- رای شماره 139660330001022071 مربوط به پرونده کلاسه 1392114430001001618 آقای سید خلیل عابدینی خرق 
فرزند سیدعباس در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 68/14 مترمربع پلاک شماره 1287 و 280/354/1288  اصلی واقع در قم 

بخش 5 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی .)م الف 1411(
16- رای شماره 139760330001002456 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000885 آقای ایمان محمودی زاده فرزند 
علی حسن در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 142/63 مترمربع پلاک شماره 10986 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1412(
17- رای شماره 139760330001002454 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000883 آقای حسین تقی زاده فرزند 
علی اوسط در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 142/63 مترمربع پلاک شماره 10986 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1413(
18- رای شماره 139760330001002450 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000879 آقای سیدنقی موسوی فرزند 
سیدناصر در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 142/63 مترمربع پلاک شماره 10986 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1414(
19- رای شماره 139760330001002452 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000881 آقای مسعود راغبیان فرزند 
حسن در یک و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 142/63 مترمربع پلاک شماره 10986 اصلی واقع 

در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی .)م الف 1415(
20- رای شماره 139760330001002126 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001000397 خانم معصومه میری فرزند 
آقاجعفر در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 170/85 مترمربع پلاک شماره 10635 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی نسبت به 119 مترمربع و سند مالکیت مشاعی نسبت به 10 مترمربع و مبایعه نامه 

عادی خریداری از فاطمه میری نسبت به 40 مترمربع .)م الف 1416(
21- رای شماره 139760330001000136 مربوط به پرونده کلاسه 1392114430001000513 آقای محمدجواد نصراله پور 
فرزند علی در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 76/12 مترمربع پلاک شماره 11141 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک 

اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1417(
22- رای شماره 139760330001003004 مربوط به پرونده کلاسه 1392114430001002373 آقای حسین مریدی فرزند 
شهاب الدین در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 51/44 مترمربع پلاک شماره 10830 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت 

ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از سیدحسن طباطبائی . )م الف 1418(
23- رای شماره 139660330001018083 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001001748 آقای علی خوش لهجه مطلق 
فرزند حسین در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 125 مترمربع پلاک شماره 116 فرعی از 11230 اصلی واقع در قم بخش 1 

حوزه ثبت ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری از محمدرضا امیری ثابت  . )م الف 1419(
24- رای شماره 139760330001002464 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001058 آقای علی کاروان نوش آبادی 
فرزند رحمت اله در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 14/31 مترمربع پلاک شماره 11613  اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت 

ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ابوالقاسم رشیدی فرج آبادی . )م الف 1420(
25- رای شماره 139760330001001016 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000445 خانم فاطمه یزدی زاده گان 
فرزند علی اکبر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 100 مترمربع پلاک شماره 10402/81 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1421(
26- رای شماره 139760330001000722 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001000443 خانم حوری یزدی زاده گان 
فرزند علی اکبر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 100 مترمربع پلاک شماره 10402/81 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1422(
27- رای شماره 139760330001002463 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001060 آقای علی رضا ملا باقری فرزند 
جعفر در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 14/45 مترمربع پلاک شماره 11613 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره 

یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری از مرتضی رضائی . )م الف 1423(
28- رای شماره 139760330001003344 مربوط به پرونده کلاسه 1394114430001001652 آقای رسول محمدعلی فرزند 
محمد در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 79/94 مترمربع پلاک شماره 2 فرعی از 9464 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت 

ملک اداره یک قم . سند صلح به شماره 18117 . )م الف 1424(
29- رای شماره 139760330001001912 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001161 آقای هاشم احتسابی فرزند 
ابوالفضل در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 99/95 مترمربع پلاک 11150  اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک 

قم . خریداری طی سند رسمی . )م الف 1425(
30- رای شماره 139760330001002009 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001000842 آقای الماس الماسی فرزند 
نورمحمد در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 73/47 مترمربع پلاک شماره 10473/20 اصلی واقع 

در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی . )م الف 1426(
31- رای شماره 139760330001002100 مربوط به پرونده کلاسه 139511443000100843 آقای محمدعلی الماسی فرزند 
الماس در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 73/47 مترمربع پلاک شماره 10473/20 اصلی واقع در 

قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . مبایعه نامه عادی خریداری از الماس الماسی .)م الف 1427(
32- رای شماره 139760330001002098 مربوط به پرونده کلاسه 1395114430001000844 خانم فاطمه ماندنی وشنوه فرزند 
علی در دو دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 73/47 مترمربع پلاک شماره 10473/20 اصلی واقع در قم 

بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند رسمی . )م الف 1428(
33- رای شماره 139760330001002824 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001039 آقای حسن عبدی فرزند قاسم 
در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 79/91 مترمربع پلاک شماره 11578/584 اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره 

یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1429(
34- رای شماره 139760330001001866 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001097 آقای سید محمدحسین سلیمانی 
فرزند محمد در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 199/66 مترمربع پلاک شماره 10250/18/36 

اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1430(
35- رای شماره 139760330001001966 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001099 خانم ربابه ایرانی قمی فرزند 
حسین در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ششدانگ 199/66 مترمربع پلاک شماره 10250/18/36 اصلی 

واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . خریداری طی سند مالکیت مشاعی . )م الف 1431(
36- رای شماره 139760330001002516 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430001001409 خانم زهرا رجبی فرزند علیرضا 
در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 159/20 مترمربع پلاک 11121  اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم . 

مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از غلام خلیلی . )م الف 1432(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به 
عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 
2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه 
پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند 

لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1397/03/29 تاریخ انتشار دوم: 1397/04/13
محمدرضا ادیبان- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهیماده3قانونتعیینتکلیفاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیومشاعی
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خداداد عزیزی: 

بازیچهکسینیستموبهAFCوفیفاشکایتمیکنم
سرمربی تیم فوتبال سپیدرود رشت گفت: هیئت فوتبال گیلان حتما نامه ای از اداره 
کل ورزش استان و وزارت ورزش و جوانان داشته که آقای نوین را به عنوان مالک 

شناخته و قراردادم را ثبت کرده است.
با وجود اینکه روز دوشنبه خداداد عزیزی قراردادش را با سپیدرود در هیئت فوتبال 
گیلان ثبت کرد، اما اداره کل ورزش و جوانان استان گیلان روز )سه شنبه( اعلام کرد با 
توجه به رأی دادگاه مبنی بر حکم خلع جواد تن زاده از مالکیت باشگاه سپیدرود، تا صدور 
حکم نهایی از سوی مراجع قضایی، جواد تن زاده به عنوان مالک قانونی باشگاه فعالیت 
خواهد کرد. عزیزی در واکنش به این موضوع گفت: کاری به دعوای مدیریتی ندارم، اما 
من قراردادم را به همراه هشت بازیکن دیگر در هیئت فوتبال استان ثبت کرده ام. اگر 
تن زاده مالک باشگاه است، چرا قرارداد من را ثبت کرده اند؟ در فوتبال تنها مرجع اصلی 
فدراسیون فوتبال است و در استان ها هیئت ها زیرمجموعه آن محسوب می شوند. طبق 
قانون فیفا و AFC، به غیر از سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال کسی را نمی شناسم. وی 
افزود: روز گذشته تا زمانی که قراردادم ثبت نشده بود، کار را شروع نکردم. وقتی قراردادم 
ثبت شد، یعنی هیئت فوتبال قرارداد را قانونی می داند. دیگر نمی فهمم که ماجراهای 
بعدی چیست. قرارداد من به لحاظ قانونی ثبت شده و تمرینات را با سیزده، چهارده 
بازیکن شروع کردیم. هیئت فوتبال گیلان حتما نامه ای از اداره کل ورزش استان و وزارت 
ورزش و جوانان داشته که آقای نوین را به عنوان مالک شناخته است. اگر غیر این بود که 
قراردادم را ثبت نمی کردند. سرمربی سپیدرود رشت در خصوص اینکه اگر تن زاده مالک 
باشگاه باشد، چه تصمیمی می گیرد، گفت: به فیفا و AFC شکایت خواهم کرد، چرا که 
این کار دخالت محرز سیاسیون در ورزش است. من بازیچه کسی نیستم. سند مالکیت 
وزارت ورزش به نام نوین را دیدم و حتی برای اینکه مطمئن شوم به هیئت فوتبال که 
مرجع قانونی و زیر نظر فدراسیون فوتبال است، مراجعه کردم. آنها مدارک را چک کردند و 
سپس قراردادم ثبت شد. مگر می شود هیئت فوتبال امروز قرارداد را ثبت کند، فردا بگوید 

قانونی نیست؟ با این شرایط نه تنها من، بلکه همه بازیکنان لنگ بلاتکلیف خواهند بود.

مسئول کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال:

ورودکمیتهتعیینوضعیتبهقراردادبازیکن
جدیدتیمفوتبالپرسپولیس

مسئول کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال ضمن اعلام رسیدگی به شکایت 
باشگاه تراکتورسازی تبریز از مهدی ترابی گفت: قرارداد قدیمی و جدید این بازیکن با 
سایپا و پرسپولیس را هم بررسی می کنیم. باشگاه تراکتورسازی تبریز مدعی شده است 
مهدی ترابی در زمان مدیریت قبلی این باشگاه که بر عهده مصطفی آجرلو بوده است 
در ازای دریافت مبلغی متعهد شده بود تا در لیگ هجدهم به تراکتورسازی ملحق شود. 
خبری که می تواند قرارداد جدید هافبک تیم ملی فوتبال ایران با باشگاه پرسپولیس را 
زیر سوال ببرد. روزبه وثوق احمدی در خصوص این موضوع گفت: بحث شکایت باشگاه 
تراکتورسازی هنوز بطور رسمی به دستمان نرسیده است. از طریق رسانه ها متوجه 
شدیم. همین هم برای ما کافی است تا به این موضوع ورود کنیم. باید قرارداد مهدی 
ترابی با باشگاه سایپا را مورد مطالعه قرار دهیم. همچنین شنیده ایم این بازیکن با 
پرسپولیس هم قرارداد بسته است که باید روی این موضوع هم دقت کافی کرد. مسئول 
کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره حضور بازیکنان جدید پرسپولیس برای نیم فصل 
اول در سایر تیم های لیگ برتری تصریح کرد: هیچ باشگاهی نمی تواند قرارداد شش 
ماهه با بازیکن ببندد و باید دید این قراردادها به چه صورتی بسته شده است. آیا قرارداد 
بازیکنانی نظیر ترابی و شیری که نیم فصل اول را قرار است در تیم های فصل گذشته 
خود بازی کنند اجازه می دهد آنها فقط نیم فصل اول را بازی کنند یا نه. آنچه مشخص 
است هیچ بازیکنی نمی تواند قرارداد جدید شش ماهه ببندد. وثوق احمدی درباره 
پرداخت مالیات بازیکنان توسط باشگاههای لیگ برتری اظهار داشت: بازیکن خودش 
باید اظهارنامه مالیاتی اش را پرداخت کند. اما می تواند توافقی را با باشگاهش داشته باشد 

تا بتواند تمام پولی که خودش به اداره مالیات پرداخت کرده است را دریافت کند.

قوچان نژاد: 

خوشحالمکهتوانستمدوبارهبههیرنفینخدمتکنم
 مهاجم تیم ملی کشورمان و عضو سابق باشگاه هیرنفین از باشگاه هلندی تقدیر و تشکر 
کرد. رضا قوچان نژاد به همراه تیم ملی ایران از جام جهانی 2018 روسیه حذف شد اما 
مهاجم ایرانی از حضور دوباره اش در باشگاه هیرنفین ابراز رضایت کرد و از مردم شهر 
تشکر کرد. رضا گفت: من خوشحالم که به مکانی رسیدم که به باشگاهی که فوتبال را با 
آن آغاز کرده بودم، دوباره خدمت کنم. ثابت کردم که من از بازیکنان اصلی تیم هستم 
و این چیزی بود که همیشه می خواستم آن را ثابت کنم. در پایان به قوی ترین بازیکن 
فوتبال تبدیل شوم چون این راه طولانی را رفتم.وی درباره اینکه در فصل 2016 در 
ترکیب هیرنفین ثابت بود، افزود: به نظرم من در فصل گذشته)2017-2018( نیز خوب 
عمل کردم اما می توانست بهتر از این باشد. اما وقتی به اولین فصل حضورم در هیرنفین 
یعنی 2016 فکر می کنم می بینم فصلی موفقیت آمیز را پشت سر گذاشتم چون 19 
گل در یک فصل به ثمر رساندم و این امری عالی است. مهاجم تیم ملی ایران دلیل اینکه 
فصل گذشته منوفق نشد گل های زیادی را بزند، این طور گفت: غیبت سام لارسون که 
برای من پاس گل می داد باعث شد تا من نتوانم مثل گذشته گل بزنم. او در فصل 2016 
برای من 9 پاس گل داده بود. من با او خیلی خوب کار کردم و حتی چشم بسته همدیگر 
را پیدا می کردیم. البته پیش از این نیز گفتم مشکلات شخصی نیز مزید بر علت شد. 
در زمستان تمام تلاشم را کردم تا دوباره به اوج برگردم و موفق شدم دوباره گلزنی کنم.

رقابتناخواستهکیروشوجانتوشاک
براینیمکتتیمملیکامرون!

سرمربی فعلی تیم فوتبال تراکتورسازی یکی از 5 گزینه هدایت تیم ملی فوتبال 
کامرون بوده است.

تیم ملی فوتبال کامرون در حالی به دنبال انتخاب سرمربی جدید است که به طور 
سرمربی  توشاک  جان  و  ایران  ملی  تیم  سرمربی  روش  کی  کارلوس  بین  ناخواسته 
تراکتورسازی رقابتی برای قبول هدایت کامرون شکل گرفته بود. سایت »camer« در 
گزارشی مدعی شد که کامرون پنج گزینه از جمله جان توشاک و کارلوس کی روش را 
مدنظر داشته است ولی حضور این مربیان در کامرون بی نتیجه ماند. این سایت نوشت: 
»جان توشاک که به ایران رفت. آنتونی هی در تیم ملی میانمار مشغول به کار است. فیلیپ 
تروسیه در کشور چین کار می کند و کارلوس کی روش هم علاقه ای به کار در کامرون 
نداشت. فقط یک گزینه وجود دارد که سرمربی هیچ تیمی نیست؛ آلن ژیرس ولی شرایط 
حضور این مربی هم در کامرون فراهم نشد.« سایت »camer« در ادامه گزارش خود تاکید 

کرده است که در حال حاضر »ژرژ لیکنس« گزینه اصلی سرمربیگری کامرون است.

دردسرجدیدبرایاستقلال،بویانحاضربه
فسخقراردادنمیشود

باشگاه استقلال در صورت عدم توافق با هافبک خود، با دردسر روبه رو می شود.
 بویان هافبک مقدونیه ای تیم فوتبال استقلال که نیم فصل دوم سال گذشته به جمع 
آبی پوشان اضافه شد نتوانست انتظارات را برآورده کند. قرارداد این بازیکن با استقلال 
یک سال و نیمه بسته شده بود و مسئولان باشگاه به بویان پیغام های متعددی داده 
بودند که برای فسخ قراردادش به ایران بیاید، اما هافبک مقدونیه ای چنین موضوعی را 
نپذیرفته است. بویان خواستار دریافت مطالباتش به طور کامل شده و زیر بار فسخ قرارداد 
نرفته است. رضا افتخاری مدیرعامل باشگاه استقلال هم در جلسه ای با وینفرد شفر، از او 
خواسته که با توجه به اینکه خودش بویان را به تیم آورده، راهی هم برای فسخ قرارداد 
هافبک مقدونیه ای پیدا کند. شفر در حالی باید مشکل بویان را حل کند که اگر استقلال 
نتواند با هافبک مقدونیه ای توافق کند، این بازیکن از باشگاه به فیفا شکایت کرده و 

دردسر جدیدی برای باشگاه استقلال ایجاد خواهد کرد.

سروشرفیعیدرراهکرواسی
هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس به تمرینات این تیم در کرواسی اضافه می شود.
سروش رفیعی که پس از یک نیم فصل بازی برای پرسپولیس به قطر رفته بود، حالا با 
مذاکراتی که با پرسپولیسی ها داشته قرار است به اردوی این تیم در کرواسی ملحق شود.

طبق برنامه این بازیکن در دو روز آینده به کرواسی سفر می کند تا تمریناتش را با 
پرسپولیس آغاز کند. در ادامه و پس از بازگشت پرسپولیس به تهران مذاکراتی انجام 
خواهد شد تا با توجه به محرومیت پرسپولیس از نقل  انتقالات، رفیعی نیم فصل اول را 
در یکی از تیم های تهرانی بازی کند. با توجه به مذاکرات انجام شده، احتمال پیوستن 

رفیعی به پیکان زیاد است.

فغانیدرردهدومبرترینداورانجامجهانی
داور بین المللی کشورمان از سوی سایت »worldreferee« در رده دوم برترین داوران 

جام جهانی 2018 روسیه قرار گرفت.
سایت»worldreferee« رده بندی داوران مسابقات جام جهانی 2018 روسیه را تا این 
جای رقابت ها اعلام کرد که علیرضا فغانی، داور بین المللی کشورمان که تا کنون 3 
دیدار قضاوت کرده با کسب 7،7 امتیاز در رده دوم برترین ها قرار گرفت. فغانی قضاوت 
های خوبی را در 3 دیدارش که عبارتند از: دیدار آلمان با مکزیک، برزیل با صربستان 

و آرژانتین با فرانسه داشت تا جایی که رسانه های اروپایی به تمجید از او پرداختند.

 هاشمی طبا:

 رفتار کی روش با ایرانی ها از مستشاران آمریکایی هم بدتر است
رئیس پیشین سازمان تربیت بدنی با بیان اینکه زشت است که یک خارجی بیاید، 
تحقیرمان کرده و تشنج ایجاد کند، گفت: رفتار کی روش با ایرانی ها از مستشاران 

آمریکایی هم بدتر است.
مصطفی هاشمی طبا در خصوص نتایج تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی 
2018 و موضوع تمدید قرارداد کارلوس کی روش اظهار داشت: ابتدا می خواهم در 
خصوص موضوع استخدام و به کارگیری نیروهای خارجی در کشورمان صحبت 
کنم. هیچگاه مخالف استفاده از نیروهای خارجی نیستم و در صنعت و جاهای 
دیگر از نیروهای زبده خارجی استفاده کرده ام. باید از دیگران بیاموزیم و کار را 
از نظر علمی به خوبی پیش ببریم، با این حال اکنون تحت فرمان کی روش قرار 
گرفته ایم و او خیلی برای ما سروری می کند؛ درست مثل مستشاران آمریکایی که 

زمانی در کشور ما بودند.
وی افزود: رفتارهای کی روش با ما پیش درآمدی از کاپیتولاسیون است که هر 
رفتاری صورت می گیرد، مجازاتی ندارد، اکنون کی روش طوری رفتار می کند که 
هر کاری می گوید ما باید انجام دهیم. فکر می کنم نقش کی روش از زمان حضور 
مستشاران آمریکایی در کشورمان هم بیشتر شده و رفتار به مراتب بدتری دارد. 
او به ایران به شکل یک کشور استعماری و عقب افتاده نگاه می کند که یک روز 
می گوید ما 40 سال از پرتغال عقب هستیم، یک روز می گوید 50 سال از اسپانیا 
عقب افتاده ایم و دائم به مربیان و مدیران ما اهانت می کند. در کنار اینها پول خوب 
می گیرد و زندگی اش را هم می کند. اگر قرار به این است که ما در این حد تحت 
نظر خارجی ها باشیم، می توانیم در عرصه های مالی، بانکی، صنعتی و... هم تحت 
نظر خارجی ها باشیم و به آنها پول بدهیم تا برای ما مدیریت کنند چون ما مدیریت 
بلد نیستیم! این زشت است که یک خارجی بیاید، به ما زبان درازی و تحقیرمان 

کرده و در محدوده فوتبال در کشور ما تشنج ایجاد کند.
رئیس پیشین سازمان تربیت بدنی، کمیته ملی المپیک و نامزد دوازدهمین دوره 
ریاست جمهوری با اشاره به بحث تمدید قرارداد کی روش تصریح کرد: با شرایطی 
که پیش رفته، من با تمدید قرارداد او مخالف هستم. مگر کیفیت فوتبال ما چقدر 
بر سرنوشت مردم مان اثر گذاشته که بخواهیم این حرکات را تحمل کنیم؟ باور 
کنید اگر بهترین مربیان دنیا را به ایران بیاوریم، آنها هرگز چنین رفتاری با ما 
نخواهند داشت. کی روش چون می بیند کارش به این شکل پیش می رود، هر بار 

شروع به تحقیر ما می کند.
هاشمی طبا در ادامه به تسنیم گفت: کی روش 8 سال است در فوتبال ایران کار 
می کند و به اعتقاد من در این مدت باید هویتی به فوتبال ما می داد. درست است 
که بچه های ما در جام جهانی فداکاری کردند و با فداکاری آنها در این مسابقات 
امتیاز گرفتیم، اما باید به یک نکته هم توجه کنیم. در تمام ادوار جام جهانی که 
حضور داشته ایم، در جریان بازی گل زده ایم، اما در این جام یک بار مراکشی ها برای 
ما گل زدند و یک بار هم از روی نقطه پنالتی به گل رسیدیم که فیفا اعلام کرد 
پنالتی ما اشتباه بوده است. در سه بازی جام جهانی 2018 فقط در قفس خودمان 
بودیم و یک بار بازی هجومی نشان ندادیم. دو تیم صعود کرده گروه ما هم که 
پرتغال و اسپانیا بودند به راحتی حذف شدند و دیگر نمی توانیم بگوییم با قهرمان 
اروپا و جهان بازی کردیم. ما باید در زمین فوتبال هم شخصیت خود را نشان دهیم 
و هویتی داشته باشیم، نه اینکه فقط در زمین خودمان بمانیم و ای کاش حداقل 
یک بازیکن را در خط حمله داشتیم. کاش یک نفر بود که مانند مهدوی کیا در 
بازی با آمریکا فرار کند و گل بزند. وی ادامه داد: شاید این تاکتیک کی روش بوده 
و من وارد مسائل فنی نمی شوم، اما در مجموع شانسی برای پیشبرد اهداف مان 
نداشتیم، در حالی که فوتبال، حمله و زیبایی هم دارد. ژاپن را ببینید که مقابل 
بلژیک چطور حمله می کرد؛ در حالی که به اعتقاد من، ما عناصر هجومی خیلی 
خوبی در اختیار داشتیم اما آنها را در قفس خودمان نگه داشتیم. حتی سردار آزمون 
که مهاجم رأس ما بود، مأمور مهار بازیکنان حریف در زمین خودمان شده بود. با 
این حال شاید بحث فنی در صلاحیت من نیست و این مسائل را کلی گفتم، اما 
می گویم که کی روش باید حد و حدود خودش را بداند. حتی اگر از مربی خارجی 
دیگری استفاده نکنیم، یعنی مربیان ما آنقدر بدبخت، ضعیف و نادان هستند که 
نتوانیم تیم ملی را موفق کنیم؟ نمی گویم از مربی خارجی استفاده نکنیم، اما در 
این شرایط ماندن کی روش به صلاح نیست و او در حال فضاسازی برای گرفتن 
امتیاز بیشتر است. رئیس پیشین کمیته ملی المپیک با اشاره به رفتارهای خارج 
از عرف کی روش گفت: رفتارهای کی روش مستقیماً به فدراسیون فوتبال مربوط 
است. فدراسیون ما باید شخصیت داشته باشند، اما شخصیت ما توسط کی روش 
خُرد شده و هر بار هم حرفی می زند ما را عقب مانده خطاب می کند. مقصر این 

رفتارها مهدی تاج است که با چنین عنصری کار را ادامه می دهد.

مدیرعامل باشگاه گسترش تاکید کرد که باتوجه به پاس نشدن چک باشگاه استقلال برای خرید داریوش شجاعیان، این 
بازیکن حق بازی برای تیم تهرانی را ندارد و باید به گسترش برگردد. هوشنگ نصیرزاده با انتقاد از پاس نشدن چک باشگاه 
استقلال برای خرید داریوش شجاعیان گفت: ما برای انتقال شجاعیان از گسترش به استقلال یک توافقنامه سه جانبه امضا 
کردیم. در این قرارداد آمده که تعهدات سه طرف چیست. یک بند توافقنامه این است که اگر یکی از چک های باشگاه 
استقلال پاس نشود، گسترش فولاد می تواند تقاضای استرداد بازیکن را داشته باشد و حتی چک های قبل را به عنوان 
غرامت ضبط کند. وی افزود: درک می کنیم که استقلال پولهای خودش را خرج لیگ قهرمانان آسیا کرده و اسپانسر هم 
به آنها پول نداده است ولی چک آنها متعلق به اسفندماه گذشته است. بنده چندبار با آقای افتخاری تماس گرفتم که پاسخ 
تلفنم را نداد. یکبار هم با او صحبت کردم و ایشان گفت که پول نداریم. این چک برای 25 اسفند سال گذشته است که 
پاس نشده. الان هم کمیته تعیین وضعیت به این مسئله رسیدگی می کند. مدیرعامل باشگاه گسترش فولاد با بیان اینکه 
بازگرداندن شجاعیان تصمیم هیات مدیره است و باید اجرایی شود، گفت: حتی اگر باشگاه استقلال الان پولی به حسابمان 
بریزد دیگر به آن دست نمی زنیم. می گویند چک باشگاه استقلال برای اسپانسر قبلی این باشگاه است ولی هم آقای قراب 
و هم آقای افتخاری پشت آنرا امضا کرده اند و مهر استقلال روی آن ثبت شده. بنابراین استقلال متعهد به پرداخت بوده 
است. نصیرزاده یادآور شد: به این ترتیب شجاعیان باید به گسترش فولاد برگردد چون خودش هم پای این توافقنامه را امضا 
کرده است. وی در پایان درباره وضعیت مالکیت باشگاه گسترش گفت: مدتی است که گسترش فولاد تغییر سهام داده و 

افراد جدیدی سهامدار شده اند. این افراد جدید هیچ نسبتی با محمدرضا زنوزی مالک قبلی ندارند.

عضو تیم ملی فوتبال ایران با تأکید بر اینکه بهترین دوران فوتبالی من در پرسپولیس بوده است، گفت: وحیدهای بسیاری به 
پرسپولیس آمدند و رفتند اما خللی در موفقیت تیم ایجاد نشد.

وحید امیری ظهر روز سه شنبه در مراسم تجلیلی که از سوی استانداری لرستان تدارک دیده شده بود، با اشاره به اینکه دوست 
نداشتم اینجا که محیطی برای تیم ملی تدارک دیده شده در مورد مسائل باشگاهی صحبت کنم، اظهار داشت: هرکسی آرزو دارد 

پیراهن تیم پرسپولیس را بپوشد.
وی با بیان اینکه هر وقت که پیراهن پرسپولیس را می پوشیدم به خاطر تک تک هواداران این تیم بزرگ تلاش می کردم، 
تصریح کرد: پرسپولیس تیم بزرگی است و هواداران زیادی دارد، به هر شهری که می رفتیم هوادارانی از کودک و جوان و پیرمرد 

به استقبال تیم پرسپولیس می آمدند و تیم را دوست دارند.
عضو تیم ملی فوتبال ایران با تاکید بر اینکه افتخار کردم که پیراهن پرسپولیس را پوشیده ام و بهترین دوران فوتبالی من در 
این تیم بوده است، افزود: امیدوارم بهترین اتفاق ها رقم بخورد، وحید های بسیاری به پرسپولیس آمدند و رفتند و هیچ خللی در 

موفقیت های این تیم ایجاد نشده است.
امیری با اشاره به اینکه اگر هم اتفاقی بیافتد دوست دارم به گونه ای باشد که مردم استقبال کنند نه اینکه ناراحت شوند، دنبال 

خوشحالی مردم هستم، ادامه داد: اما به هر روی هنوز تصمیمی در رابطه با ماندن در پرسپولیس نگرفته ام.
وی با بیان اینکه علیرضا بیرانوند هم با عملکرد خوبی که در جام جهانی داشت، پرچم ایران را بالا برده است، تصریح کرد: علیرضا 

نیز پیشنهادهایی از ایتالیا، انگلیس و اسپانیا دارد.

نصیرزاده:

شجاعیاننمیتواندبرایاستقلالبازیکندوبایدبه
گسترشبرگردد!

امیری:

وحیدهایبسیاریازپرسپولیسرفتنداماخللیدرتیم
ایجادنشد

لیگ برتر فوتسال پشت سد تلویزیون

خبریازراهکارکفاشیاننیست!
لیگ برتر فوتسال در حالی از دو روز دیگر آغاز می شود که بزرگترین مشکل این 
رشته همچنان پابرجاست و مسئولان کمیته فوتسال هنوز نتوانسته اند مشکل حق 

پخش را حل کنند.
فصل جدید رقابت های لیگ برتر فوتسال از روز پنجشنبه و با انجام دیدار تیم های 
فرش آرا با شهروند ساری در شهر مشهد آغاز می شود و 14 تیم حاضر در این مسابقات 

برای قهرمانی یا سقوط نکردن به دسته اول تلاش خواهند کرد.
فصل پیش رو همانند سالهای گذشته تحت تاثیر مشکلات مالی چند باشگاه قرار 
دارد. تعداد کمی از تیم های حاضر در لیگ از جمله گیتی پسند، مس سونگون و سن 
ایچ ساوه خیلی زود با مشخص کردن کادر فنی و انتخاب بازیکنان موردنظر، برنامه 
های آماده سازی خود را شروع کردند. تاسیسات دریایی بعد از کش و قوس فراوان به 
پارسیان شهر قدس واگذار شد و یکی دو تیم هم تا دو روز گذشته سرمربی خود را 

انتخاب نکرده بودند!
ورای مشکلات مالی باشگاه ها و شرکتهای اسپانسر که بدون شک نحوه برگزاری 
مسابقات لیگ را هم تحت تاثیر خود قرار می دهد، یکی از اصلی ترین چالش های 
فوتسال حق پخش تلویزیونی مسابقات است. فدراسیون فوتبال در مقیاسی بزرگتر 
برای لیگ برتر فوتبال با این مشکل روبرو است و نتوانسته حق واقعی فوتبال را از صدا 

و سیما بگیرد. مسئله ای که منجر به شدت یافتن مشکلات مالی باشگاه ها شده و 
حتی حساسیت و پیگیری کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا را برای احقاق این حق به 
دنبال داشته است. این مسئله با شدت بیشتری دامنگیر فوتسال است. صدا و سیما 
چند سال است که علاقه ای برای پخش مسابقات فوتسال نشان نمی دهد و به این 
ترتیب باشگاه ها هم از کسب درآمد و گرفتن اسپانسرهای بیشتر عاجز می مانند. در 
طول چند سال اخیر یکی دو باشگاه با رایزنی و حتی پرداخت پول به شبکه های 
استانی و شبکه ورزش زمینه پخش زنده مسابقاتشان را فراهم کردند. علی کفاشیان 
چند ماه پیش در گفتگو با خبرنگار مهر اعلام کرده بود که زور صدا و سیما زیاد است 
ولی کمیته فوتسال راهکارهایی برای پخش اینترنتی مسابقات دارد. تلاش خبرنگار مهر 
برای گفتگوی مجدد با کفاشیان و پیگیری پخش زنده مسابقات لیگ برتر برای فصل 
پیش رو ثمری نداشت. کریم منصوری عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتسال در 
گفتگو با خبرنگار مهر در پاسخ به این سئوال که آیا امسال مسابقات از تلویزیون پخش 
می شود یا خیر و اینکه آیا کمیته فوتسال تلاشی برای رسیدن به این هدف داشته 
است؟ گفت:  به فوتسال فرصت نمی دهند. هنوز که این مشکل حل نشده و پخش 
تلویزیونی نداریم. این وضعیت علاوه بر بی انگیزگی و دلسردی بازیکنان، بی انگیزگی 
بخش خصوصی برای سرمایه گذاری و فراری دادن اسپانسرها را در پی خواهد داشت. 

انتظار می رود در شرایطی که فوتسال ایران طلایه دار آسیا است و در مسابقات جام 
جهانی هم عنوان سوم را از آن خود کرده است، با حمایت و حق پخش تلویزیونی، راه 
برای ادامه کار و تکرار موفقیت ها هموار شود نه اینکه فقط زمان افتخار آفرینی کنار 

این رشته و ملی پوشان باشند.

آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول
موجب اجراییه صادره از شعبه  2دادگاه عمومی حقوقی شهرستان قم که در شعبه9 اجرای احکام به شماره 12/96ج/1248 - ثبت گردیده له 
آقای صالح فرهمند علیه آقایان هادی حسینی داروغه و محمد حسینی داروغه که محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ 602/052/147 
ریال در حق محکوم له و مبلغ /30/102/607 ریال تادیه حقوق اجرایی در حق دولت که شخص ثالث علی اصغر عزیز زاده اقدام به معرفی 

اموال منقول 1- سیلو 100 تنی 2- قالب بلوک 3- دیزل ژنراتور بابت بدهی محکوم علیه نموده که کارشناس به شرح ذیل ارزیابی نموده :
 1-سیلو 100 تنی سیمان 95/000/000 ریال

2- قالب بلوک حدود 15 متری مکعب 125/000/000 ریال
3- دیزل ژنراتور kva130 با ژنراتور ایتالیایی 395/000/000 ریال

جمعا به مبلغ 615/000/000 ریال می باشد .
که مقرر گردیده موارد فوق الذکر در تاریخ 1397/05/09 ساعت 10/30 الی 11/00 صبح به آدرس قم ،خیابان ساحلی ،جنب زندان ساحلی 
دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید از مورد توقیفی را 
دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند. 
قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. برنده مزایده باید ده درصد ارزش مزایده 
را فی المجلس نقدا و الباقی را قبل از یکماه پرداخت نماید . این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می گردد جهت اطلاعات 

بیشتر به این واحد مراجعه نمائید.
حسن کاظمی
دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری قم

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
)) رونوشت آگهی حصر وراثت نامحدود ((

خانم سمیه رمضانی سیروئی فرزند عبداله به شناسنامه شماره 8 باستناد شهادتنامه و گواهی فوت و فتوکپی شناسنامه ورثه درخواستی 
بشماره 2/114/97 تقدیم این شورا نموده چنین اشعار داشته است که شادروان علی صادقی سیروئی فرزند هاشم بشناسنامه شماره 977 در 

تاریخ 1397/02/27 در اقامتگاه خود درگذشته و ورثه حین الفوت وی عبارتند از :
1-حیدر صادقی سیروئی فرزند : علی به ش ش : 7020000320 ت ت : 1381 پسر متوفی
2- زهرا صادقی سیروئی فرزند : علی به ش ش : 0372047289 ت ت : 1379 دختر متوفی
3- حلما صادقی سیروئی فرزند : علی به ش ش :                    ت ت : 1394 دختر متوفی

4- سمیه رمضانی سیروئی فرزند : علی به ش ش : 8               ت ت : 1360 همسر متوفی
5- هاشم صادقی سیروئی فرزند : علی به ش ش : 360            ت ت : 1305 پدر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک مرتبه آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او 
باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یکماه به شورا حل اختلاف کهک مستقر در دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . )م الف 

)15997
رئیس شورای حل اختلاف شعبه دوم کهک قم 
مروج الشریعه

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت دوم

بموجب اجراییه صادره از شعبه  55 خانواده مجتمع شورای حل اختلاف قم که در شعبه 13 اجرای احکام مدنی به  شماره 5/97ج/221 
- ثبت گردیده لها خانم اکرم علامه منفرد علیه آقای جعفر طالب پور محکوم علیه محکوم است به پرداخت تعداد 19 قطعه سکه بهار آزادی 
ریال در حق محکوم له و مبلغ /139/863/811 ریال به عنوان نیم عشر دولتی در حق صندوق دولت ، شخص ثالث خانم زهره صفرعلیان 
در قبال بدهی محکوم علیه پلاک ثبتی 1044 فرعی از 280 – اصلی بخش 5 قم معرفی کرده که کارشناس به شرح ذیل ارزیابی کرده 
است حسب مواد 51 و 131 قانون اجرای احکام مدنی مقدار 12/747 سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ پلاک فوق در قبال محکوم به ، به 

فروش خواهد رسید : 
ارزیابی ششدانگ پلاک ثبتی شماره 1044 فرعی از 280- اصلی بخش 5 ثبت قم متعلق به خانم زهره صفرعلیان فرزند حسن ، واقع در قم 
، بنیاد ، بلوار شهید کریمی ، کوچه 15 ، کوچه بوعلی ، پلاک 3 ، با توجه به بازدید به عمل آمده از محل مورد نظر در معیت مالک ، مراتب 

توسط اینجانب مورد بررسی واقع گردید که نتیجه اقدامات معموله جهت استحضار به شرح ذیل تقدیم می گردد :
الف – مشخصات و موقعیت و محل وقوع ملک :

1-ملک مذکور ششدانگ پلاک ثبتی به شماره 1044 فرعی از 280 – اصلی بخش 5 ثبت قم ، به مساحت )171( صد و هفتاد و یک 
مترمربع که خانم زهره صفرعلیان فرزند حسن مالک ششدانگ عرصه و اعیان ملک مزبور بوده و حدود و مشخصات ملک با عنایت به سند 

مالکیت صادره به شرح ذیل می باشد :
شمالا : دیوار به دیوار بطول )19/00( نوزده متر به شماره یک هزار و چهل و پنج فرعی

شرقا : درب و دیوار است بطول )9/00( نه متر به 8 متری به عرض 8 متر 
جنوبا : دیوار به دیوار است بطول ) 19/00( نوزده متر به شماره یک هزار و چهل و سه فرعی 

غربا : دیوار به دیوار است بطول )9/00( نه متر به شماره یک هزار و چهل فرعی 
2- ملک مذکور مسکونی و شمالی ساز بوده و دارای طبقات : زیرزمین ، همکف و اول می باشد و یک اتاق نیز در قسمت خرپشته احداث 
گردیده است . نوع سازه ساختمان دیوار باربر با مصالح بنایی و سقف طاق ضربی آهنی با ستون های فلزی در وسط ساختمان می باشد . کف 
حیاط سنگ و دیوارها آجر فشاری ) فاقد نما ( می باشد و یک دستشویی داخل حیاط قرار دارد که کف آن سرامیک و بدنه تا حدود 1 متر 

کاشی و مابقی و سقف سفید شده است .
اعیانی طبقه زیرزمین شامل : پذیرایی ، آشپزخانه ، اتاق خواب ، حمام و دستشویی می باشد . پوشش کف پذیرایی و اتاق خواب موزائیک ، 
بدنه تا حدود 1/20 سرامیک ، مابقی و سقف سفید شده است .کف آشپزخانه موزاییک ، دیوارها کاشی و سقف سفید شده است .پوشش کف 

حمام و دستشویی سرامیک و بدنه کاشی شده است .
طبقه همکف شامل : اتاق خواب ، پذیرایی ، آشپزخانه ، حمام و دستشویی می باشد . کف حمام سرامیک و دیوارها کاشی شده است . 
پوشش کف پذیرایی و اتاق خواب موزائیک ، بدنه و سقف سفید شده است . کف آشپزخانه سرامیک ، دیوارها کاشی و سقف رنگ می باشد .

اعیانی طبقه اول شامل : پذیرایی ، آشپزخانه ، اتاق خواب ، حمام و دستشویی می باشد . کف حمام و دستشویی سرامیک و دیوارها کاشی 
می باشد . پوشش کف پذیرایی و اتاق خواب سرامیک ، بدنه و سقف سفید شده است . آشپزخانه دارای کف سرامیک و بدنه کاشی و سفید 

شده است .
ملک مسکونی فوق دارای 2 انشعاب آب ، 3 انشعاب برق و 2 انشعاب گاز و سیستم سرمایشی طبقات زیرزمین و اول کولر آبی و طبقه همکف 
کولر گازی و سیستم گرمایشی طبقات بخاری و آبگرمکن می باشد . لازم به ذکر است با توجه به بازدید بعمل آمده و نیز مدارک ارائه شده 
طبقه اول فاقد مجوز احداث بوده و ملک دارای اضافه بنا می باشد که مساحی دقیق می بایستی توسط کارشناسان نقشه برداری شهرداری 
صورت گیرد . لذا ارزیابی طبقات زیرزمین و همکف با توجه به مساحت مندرج در گواهی پایان کار ساختمانی ملک به شماره 4/5035/ش مورخ 

74/5/21 و طبقه اول و نیز اتاق احداثی در قسمت خرپشته نیز بر اساس مساحی تقریبی انجام شده ، صورت گرفته است .
طبقات همکف و اول در اختیار مالک بوده و در طبقه زیرزمین مستاجر سکونت دارد .

ب- نظریه کارشناسی :
با توجه به قدمت بنا و نوع مصالح به کار رفته در آن و موقعیت ملک و نهایتا در نظر گرفتن کمیت و کیفیت آن به نظر اینجانب ارزش ملک 

مزبور به شرح ذیل اعلام می گردد : 

ارزش هر مترمربع مساحت ) مترمربع (محل مورد ارزیابی
)ریال(

ارزش کل )ریال(

17126/000/0004/446/000/000عرصه
1216/000/000726/000/000طبقه زیرزمین
1216/500/000786/500/000طبقه همکف
967/000/000672/000/000طبقه اول

96/000/00054/000/000اتاق احداثی قسمت خرپشته
حیاط سازی ،سرپله سازی و 

انشعابات
--400/000/000

جمع کل : ) هفت میلیارد و هشتاد 
و چهار میلیون و پانصد هزار ریال

7/084/500/000

در مجموع ، ارزش ملک مورد نظر " هفت میلیارد و هشتاد و چهار میلیون و پانصد هزار ریال " ارزیابی می گردد .
و مقرر گردیده موارد فوق الذکر در تاریخ 1397/05/03 ساعت 10/30 الی 11/00 صبح به آدرس قم ،خیابان ساحلی ،جنب زندان ساحلی 
دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید از مورد مزایده 
را دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت 
نمایند. قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. برنده مزایده باید ده درصد از مبلغ 
پیشنهادی را فی المجلس نقدا و مابقی آن ظرف یکماه از تاریخ مزایده بپردازد . این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می 

گردد جهت اطلاعات بیشتر به این واحد مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم - رضا زارعی
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چرااینقدرموهایمکمشدهاست؟
بسیاری از خانم ها در صورت مشاهده افزایش مختصر در ریزش مویشان دچار تشویش 

و اضطراب زایدالوصفی می شوند که منجر به مراجعات زیاد به پزشکان مختلف می شود.
کته اصلی و مهم در مورد ریزش مو این است که در بیشتر موارد ریزش مو یک مشکل 
گذرا و کم اهمیت موجب آن شده است وبه تدریج ریزش قطع خواهد شد. نکته دوم و بسیار 
جالب این است که چند ماه بعد ازگذراندن یک دوره بیماری یا فشار روحی و یا جسمی 
تازه موهای نسل قبلی که در آن دوره رویش داشتند می ریزد. مثلا دختر خانمی که در 
ماه های خرداد و تیر امسال درگیر التهاب کنکور بوده ممکن است مهرماه یا آبان ماه دچار 
ریزش مو شود. به عبارت دیگر موهای تازه رسته در ماه تیر که ضعیف بوده اند، سه ماه بعد 
شروع به ریزش می کنند. همین طور ممکن است بیمار دچار پرکاری تیرویید سه یا چهار ماه 
بعد از بهبود بیماری و برقراری سلامتی تازه دچار ریزش مو شود. برای چنین بیمارانی تنها 
راه حل حفظ آرامش و کمی تحمل است زیرا بسرعت موهای جدید و قوی جایگزین موهای 
ریخته خواهند شد. برخلاف آقایان که ریزش مو از کناره ها یعنی از دو طرف پیشانی شروع 
می شود، در خانم ها ریزش مو از وسط سر یا به اصطلاح فرق سر شروع می شود، به تدریج به 
اطراف گسترش می یابد و معمولا موهای کناره باقی می مانند. اصولا مهم ترین عامل ریزش 
و کم شدن موها فشارهای عصبی و روحی است .در کنار این عامل، مشکلات تغذیه ای، 
استفاده از شوینده های نامناسب و رنگ های غیر استاندارد نیز موجب ریزش مو می شوند. 
علاوه براین عوامل که در مجموع مهم ترین عوامل هستند، بیماری ها نیز عامل ریزش مو 
هستند: جراحی، هرگونه بیماری شدید، مصرف طولانی بسیاری از داروها، و کم خونی فقر 
آهن از بیماری هایی هستند که باعث ریزش مو می شوند. هورمون ها نیزدر رویش و ریزش 
مو اهمیت دارند: بالا بودن هورمون های مردانه و بیماری های تیرویید مهم ترین بیماری های 
هورمونی عامل ریزش مو هستند. ریزش مو ارتباطی مستقیم با سن دارد. در حالی که فقط 
حدود 10درصد از خانم های جوان دچار ریزش موی قابل ملاحظه هستند. این میزان در 
80 سالگی از 50 درصد فراتر می رود. در بررسی و درمان ریزش مو مهم ترین کار پزشک، 
افتراق ریزش موهای موقتی از ریزش موی دایمی است که معمولا سیری پیشرونده دارد. 
نمونه برداری از پوست سر قدم اساسی برای رسیدن به تشخیص درست است. بررسی 
ترکیب جمعیتی موها همه آن چیزی است که در نمونه برداری از پوست سر به آن می رسیم. 
در واقع می خواهیم تعداد موهای ضخیم و اصلی سر را به نسبت موهای نازک بسنجیم زیرا 
در بیماری ریزش موی دائمی زنانه بتدریج موهای نازک جای موهای ضخیم را می گیرند در 
حالی که در بیماری های دیگر موها فقط کم شده اند و ترکیب جمعیتی نرمال است. بیماری 
ریزش موی زنانه که بیماری پیشرونده و دائمی است را می توان مهار کرد. اولین قدم برای 
این کار دانستن این موضوع است که آیا زیادی هورمون های مردانه )اندروژن ها( در بیماری 
دخیل است یا خیر. علائمی همچون به هم خوردن عادت ماهیانه، زیاد شدن موهای صورت 
و بدن و بروز جوش های صورت دلیل زیادی این هورمون هاست. البته در هر حال باید 

آزمایش های هورمونی کاملی در این شرایط انجام داد.

گوشتمرغوهورمون،راستیادروغ؟

بارها شنیده ایم که دوران رشد مرغ گوشتی با استفاده از هورمون، کوتاه می شود هورمون ها 
باعث می شود دورانی که در حالت طبیعی ماه ها به طول می انجامد، کوتاه شده و به نوعی 

بهره وری در صنعت مرغداری افزایش یابد.
استفاده از هورمون در صنعت مرغداری، زمانی به چالشی بحث برانگیز بدل شد که برخی 
از تاثیرات هورمون ها بر انسان گفتند و نوشتند؛ موضوعی که برای فضای مجازی نیز جذاب 

بود و منجر به انتشار مطالبی شد که نتیجه آن نگرانی فزاینده در جامعه بود.
آنچه از دیدگاه علمی مطرح و از سوی برخی کارشناسان تاکید می شود، اگرچه بر استفاده 
از روش های نوین برای کوتاه شدن زمان پروار شدن مرغ تاکید داشته و صحه می گذارد، اما 
تاثیر نوع تغذیه مرغ ها و استفاده از مکمل های پروتئینی در پرورش مرغ را بر انسان تایید 
نمی کند. یک کارشناس ارشد بهداشت و ایمنی موادغذایی دانشکده تغذیه و علوم غذایی 
شیراز در این خصوص گفت: مطالعات مداوم و درازمدت منجر به تغییر در نژاد طیور گوشتی 
شده و ژنتیک این حیوان را به سمت تولید گوشت بیشتر سوق داده است. لیلا محبی افزود: 
اگر 90 سال قبل یک مرغ طی 100 روز و با خوردن 4 و نیم کیلوگرم دانه، یک کیلوگرم 
افزایش وزن داشت، امروز و به دلیل کسب صفات ژنتیکی برترٰ طی کمتر از 35 روز و به 
ازای مصرف 1.6 کیلوگرم دانهٰ بیش از یک کیلوگرم وزن اضافه می کند! این کارشناس ارشد 
بهداشت و ایمنی موادغذایی تاکید دارد که هورمون های پروتئینی موثر در رشد طیور، به 
دلیل ماهیت ساختمانی  که دارد، به سرعت در دستگاه گوارش تجزیه و غیرفعال می شود. 
محبی گفت: اگر این هورمون ها را بخواهیم به طیور تزریق کنیم، به دفعات و به تعداد هر 
مرغ باید تزریق انجام شود که به لحاظ اجرایی ممکن نبوده و به لحاظ اقتصادی و زمان هم 
مقرون به صرفه نیست. او گفت: تغذیه نوین و استفاده از جیره های دارای پروتئین مرغوب، 
مکمل های ویتامینه و پروبیوتیک ها و همچنین فراهم سازی شرایط پرورش مطلوب از نظر 
دما، رطوبت، تهویه و فضای مناسب نگهداری را می توان از دیگر دلایل افزایش سرعت رشد 
طیور دانست. این کارشناس ارشد بهداشت و ایمنی مواد غذایی دانشکده  تغذیه  شیراز با 
بیان اینکه سیستم های نوین پرورش مرغ، سیستم های متراکم است، گفت: سیستم متراکم 
کاهش تحرک طیور و در نتیجه زیاد شدن سرعت افزایش وزن را به دنبال دارد. کارشناسان 
تاکید دارند که به دلیل وارداتی و گران بودن هورمون ها و مکمل های پروتئینی مخصوص 
طیور، استفاده فراوان از این محصولات توسط مرغداران، چندان مقرون به صرفه نیست. 
از طرفی و براساس تاکیدات مسئولان دامپزشکی، تمام مرغداری ها تولید را با نظارت این 
سازمان انجام داده و هر مرحله تولید حداقل سه دوره آزمایش میزان آنتی بیوتیک و هورمون 
را به همراه دارد. تاکید سازمان های متولی بهداشت و کارشناسان بر اهمیت استفاده از 
مرغ های کشتار شده در سیستم های تحت نظارت به این دلیل است که تنها مرغ هایی 
امکان کشتار و عرضه در بازار را پیدا می کنند که روند مورد تاییدی را طی کرده باشند. 
به طور حتم استفاده از مرغ های تولید شده در سیستم تعریف و نظارت شده سازمان های 
متولی امر، به لحاظ غذایی و بهداشتی دارای تاییدیه هایی است که اطمینان خاطری را نزد 
مصرف کننده ایجاد می کند، مشروط به آنکه مصرف کننده هنگام تهیه  انواع مواد غذایی به 
برچسب های نشان دهنده واحد تولیدی، تاریخ، علامت استاندارد و پروانه بهداشتی دقت و از 

خرید و مصرف موادی که نشانه های اجباری را ندارد، پرهیز کند.

نسخهبسیارقویبرایدرمانزخممعده
برای درد یا زخم معده درمان های متعددی وجود دارد اما طب سنتی نسخه ای بسیار 

سودمند برای این بیماری تجویز می کند.
برای درمان زخم معده در طب نوین، معمولاً از داروهای مختلف شیمیایی استفاده می شود 
اما در طب سنتی درمان های ساده متعددی برای زخم معده وجود دارد؛ در این مطلب یک 
نسخه بسیار قوی و ساده طب سنتی برای درمان »زخم معده« آموزش داده شده است. در 
تعریف نحوه ایجاد »زخم معده« باید گفت در معده ما یک  لایه ضخیم از مخاط وجود دارد 
که معده را از شیره های گوارشی محافظت می کند که فوق العاده اسیدی هستند و در هر 
زمانی در ترشح مخاط به وجود می آید، شیره های گوارشی بافت هایی را که به معده نزدیک 
است تحلیل می برد و همین امر باعث ایجاد زخم معده می شود. شایع ترین نشانه زخم معده، 
احساس متوسطی از گرفتگی و سوزش در ناحیه شکم است؛ از آنجا که زخم ها در پوشش 
معده یا روده کوچک است، درد به طور کلاسیک در ارتباط با ترشح اسید در روده ها است 
و در آن زمان اتفاق می افتد؛ درد معمولاً بین وعده های غذایی و در شب زمانی که اسید در 
معده وجود دارد اما هیچ غذایی برای عمل به عنوان یک بافر وجود ندارد، شروع می شود. برای 
درمان زخم معده در طب نوین، معمولاً از داروهای مختلف شیمیایی استفاده می شود که 
گاهی عوارض این داروهای شیمیایی برای بیمار از اصل عارضه زخم معده نیز شدیدتر است! 
 ـاسلامی درمان های ساده متعددی برای زخم معده وجود  اما در طب سنتی و طب ایرانی ـ
دارد از جمله این درمان بسیار ساده: »اگر بعد از صرف غذا، 3 قاشق روغن بادام شیرین اصل 
میل کنید و تا یک ساعت چیزی نخورید، سخت ترین زخم معده هم درمان خواهد شد!«.

نانودارویجایگزینآنتیبیوتیکتولیدشد
محققان واحد علوم و تحقیقات با تولید نانوذرات اکسید روی از طریق استفاده از برخی 
ترکیبات بیولوژیک فعال موجود در سیانوباکتری ها، موفق به تولید نانو داروهای جایگزین 

آنتی بیوتیک ها شدند.
سهیلا دوایی فر محقق واحد علوم و تحقیقات با اشاره به افزایش مقاومت باکتری ها در برابر 
آنتی بیوتیک ها گفت: اگر چه امروزه راهکارهای بسیاری برای مبارزه با عفونت ها وجود دارد، 

اما همچنان مسئله بیماری های عفونی یکی از مشکلات اساسی جهان است.
 واحد علوم و تحقیقات نوشت: وی با بیان اینکه مقاومت های دارویی یکی از بزرگترین 
تهدیدهای سلامت محسوب می شوند، افزود: ایجاد چنین مقاومت هایی در برخی از 
میکروب ها سبب افزایش تجویز آنتی بیوتیک ها برای بیمار شده که این امر علاوه بر مشکلات 

معمولی ناشی از مصرف آنتی بیوتیک ها، می تواند سمیت های کشنده نیز ایجاد کند.
 محقق واحد علوم و تحقیقات اضافه کرد: استفاده از داروهای مدرن نه تنها رسیدن میزان 
مناسبی از دارو به بافت های هدف را تامین می کند، بلکه مانع از ایجاد مقاومت های دارویی 
ناشی از افزایش دوز مصرف دارو یا آنتی بیوتیک می شود.  دوایی فر عنوان کرد: از این رو 
استفاده از داروهای نانو یا داروهایی که توسط نانو ذرات حمل می شوند، مورد توجه قرار 
گرفته است.  وی خاطرنشان کرد: آنچه که این مطالعه را از سایر مطالعات موجود متمایز 
می کند این است که از یک ترکیب به خصوص فعال زیستی برای سنتز نانوذرات بهره 

گرفته شده است.

تابستان با تمام شور و هیجانی که با خود می آورد؛ ممکن است برای بعضی از افراد 
مشکلاتی از جمله بی اشتهایی ایجاد کند.  البته با آگاهی از این مشکلات و سعی در 
جلوگیری از آن می توان آثار نامطلوب آن را کاهش داد. گرمای شدید هوا یکی از این 
مشکلات است که ممکن است بعضی ها را دچار گرمازدگی، کم اشتهایی و لاغری کند.

در تابستان بر اثر گرمای بیش از حد هوا، سیستم تنظیم کننده دمای بدن برخی از افراد 
دچار اختلال می گردد. هنگامی که فرد در یک محیط خیلی گرم یا مرطوب قرار می 
گیرد یا این که فعالیت بدنی شدیدی دارد، برای رها شدن از این گرمای زیاد، مکانیسم 

هایی در بدن فعال می شوند که باعث بروز گرمازدگی در فرد می شود.
بی اشتهایی در طب سنتی

طبقه بندی بی اشتهایی در طب سنتی با طب مدرن تفاوت دارد. در منابع طب سنتی 
انواع سومزاج ها، وجود اخلاط در معده، اختلال در عملکرد طحال و کبد، کم خونی و 

اعراض نفسانی مانند غم، ترس و هیجان ها به عنوان دلیل بی اشتهایی آمده است.
در تابستان،کاهش اشتها و بی اشتهایی بیش از دیگر فصل ها به خصوص در گرم مزاج ها 
دیده می شود، زیرا بر اثرگرمای هوا بی نظمی  هایی در سیستم داخلی بدن بروز می کند. 
همچنین غلبه ی صفرا بر بدن باعث ایجاد التهاب و حرارت شدید می شود که نتیجه ی آن 

تشنگی مفرط و بی اشتهایی بسیار است.
نسخه های درمانی

باید گفت »کم اشتهایی و لاغری در تابستان« بیماری نیست و بیشتر مردم برای رفع 
کم اشتهایی و کاهش وزن در تابستان به دارو نیاز ندارند، مگر این که این عارضه باعث 
اختلال  فعالیت های روزانه ی فرد شود. در این صورت باید نسخه های درمانی زیر را 

رعایت کنید:
انگور

انگور و فرآورده های آن )کشمش، مویز، شیره و شربت( بسیار پرخاصیت هستند و 
می توان آن ها  را به  عنوان یک ماده ی غذایی مفرح و خون ساز مصرف کرد. اگر در روزهای 
گرم تابستان دچار بی اشتهایی شدید و نتوانستید غذا بخورید، انگور را در برنامه ی غذایی 
خود بگنجانید، زیرا تغذیه کننده ی همه ی اعضای بدن است و موجب خوش رنگی پوست 

و شادابی آن می شود.
عرق خارشتر

یکی از عرقیات گیاهی موثر در افزایش اشتها، عرق خارشتر است که موجب افزایش 
تعریق نیز شده و به این ترتیب گرما و حرارت موجود در بدن را کاهش می دهد. به این 
منظور، در روزهای گرم تابستان، یک فنجان عرق خارشتر را به مدت یک ساعت در 

یخچال قرار دهید تا خنک شود، سپس آن را میل کنید.
آویشن

    آویشن، گیاهی مقوی معده و اعصاب است و به دلیل عطر و طعم مطبوعی که دارد 
یک داروی اشتها آور و هضم کننده ی غذاست. به این منظور، 25 گرم آویشن خشک را 
در یک لیتر آب جوش بریزید و به مدت 10 دقیقه روی حرارت ملایم دم کنید. روزانه سه 

تا چهار بار می توانید این دم کرده را میل کنید تا  بی اشتهایی شما رفع شود.
پونه

پونه از جمله گیاهانی است که باید در هر آشپزخانه ای نگهداری شود. این گیاه یک ضد 
عفونت کننده  و اشتهاآور قوی است. به این منظور، دو قسمت پونه و یک قسمت افسنتین، 
سماق و گلپر را با یکدیگر خوب مخلوط کنید،  سپس یک قاشق مرباخوری از این ترکیب 

را در یک لیوان آب جوش دم کرده و برای رفع بی اشتهایی مصرف کنید.
یونجه

اگر اشتهای خود را از دست داده اید، هشت قسمت برگ یونجه، دو قسمت گیاه باباآدم، 

یک قسمت دارچین و یک قسمت شیرین بیانرا خرد و با یکدیگر مخلوط کنید. یک قاشق 
غذاخوری از این مخلوط را در یک لیوان آب جوش بریزید و اجازه دهید 20 دقیقه دم 
بکشد، سپس آن را صاف کرده و روزی سه بار، یک فنجان میل کنید. عرق یونجه نیز 

اشتهاآور است و مصرف یک تا دو استکان در روز توصیه می شود.
زنجبیل

زنجبیل را به عنوان یک گیاه چربی سوز می شناسند، اما این گیاه در ترکیب با به 
لیمو، بابونه و پونه می تواند اشتهای شما را برای خوردن غذا باز کند. به این منظور نسبت 
مساوی از این گیاهان را با یکدیگر مخلوط کنید. یک قاشق مرباخوری از مخلوط را در 
یک لیوان آب جوش دم کرده و میل کنید. این نسخه برای بی اشتهایی های با منشا 

عصبی نیز مناسب است.
رازیانه ) فقط بانوان(

رازیانه یکی از گیاهان اشتهاآور، مقوی اعصاب و هضم کننده ی سریع غذاست. به این 
منظور،  یک قاشق چای خوری رازیانه را خوب بکوبید، در یک لیتر آب جوش بریزید و 
اجازه دهید 10 دقیقه دم بکشد، سپس 30 دقیقه قبل از غذا، یک فنجان از آن بنوشید.

پیاز
پیاز اشتهاآور و ضد نفخ است و پخته ی آن برای کسانی که روده ی ضعیفی دارند، غذای 
مناسبی محسوب می شود. برای افزایش اشتها،پیاز را بپزید و با عسل مخلوط کنید، سپس 

در وعده های غذایی مقداری از آن را مصرف کنید.
گرمازده نشوید

گرمازدگی نیز یکی از دلایل مهم بروز بی اشتهایی در فصل تابستان است، زیرا باعث 
اختلال در تنظیم دستگاه حرارتی بدن، رخوت و گرفتگی عضلات می شود و تمایل بدن 

را به دریافت غذا کاهش می دهد. بنابراین توصیه می شود:
 در هوای گرم تابستان تا حد امکان از منزل خارج نشوید و در صورت اجبار، حتما 
لباس های آزاد و گشاد با رنگ روشن بپوشید؛ زیرا تاباندن گرما و حفظ دمای طبیعی 
بدن بسیار موثر است. ورزش در هوای گرم می تواند به سلامت انسان صدمه بزند 
و مشکلاتی در گردش خون ایجاد کند، بنابراین صبح ها و عصرها ورزش های سبک 

انجام دهید.
مصرف قهوه و چای را کنار بگذارید و بیشتر آب و آبمیو های طبیعی بنوشید.

غذاهای خنک بخورید
در تابستان ترشح شیره ی هاضمه ی بدن به دلیل گرمای هوا کاهش می یابد، بنابراین 
ترشح  اسید معده  نیز کاهش می یابد و مرکز اعصاب دچار اختلال می شود. برای رفع این 
مشکل باید آب و مایعات بیشتری بنوشید تا درجه  ی حرارت بدن کاهش یافته و گردش 
خون بهبود پیدا کند. همچنین بهتر است غذاهای خنک کننده ی بدن، سبک و بدون 

چربی، سبزیجات و میوه های تازه و آبدار مصرف کنید.
خوب بخوابید

کم خوابی یا بی خوابی عوارض زیادی برای سلامتی دارند که یکی از آن ها کاهش 
اشتهاست،  زیرا ساعت بیولوژیک بدن به هم می ریزد. پس اگر می خواهید در طول روز 
شاداب باشید و به راحتی غذا بخورید، از شب زنده داری بپرهیزید! اگر دچار کم خوابی 

شدید، با خواب بعدازظهر آن را جبران کنید.
 آرام باشید

    اگر جزو افرادی هستید که در فصل تابستان بیشتر دچار کاهش اشتها یا بی اشتهایی 
می شوید باید حواستان به حال روحی تان باشد. به عبارت دیگر کمتر هیجان زده یا 
عصبانی شوید. شوخ طبعی و شادابی روح باعث افزایش اشتها می شود و شما را از ابتلا به 

بیماری های روحی دور می کند.

سمزداییرودهبزرگباکمکچای
پاک نگه داشتن بدن یک گزینه نیست، بلکه یک اولویت محسوب می شود. شما 
باید سموم، چربی های اشباع، ویروس ها، انگل ها، قارچ ها و مواد زائد دیگر را در بدن 

خود از بین برده و به حداقل برسانید.
روده بزرگ بخشی از دستگاه گوارش بدن انسان را تشکیل می دهد. این لوله توخالی 
در انتهای دستگاه گوارش، جایی که بدن مدفوع را تولید و ذخیره می کند، قرار دارد.
روده بزرگ پیش از دفع مواد زائد جامد از بدن، آب و نمک را از آنها تخلیه می کند.

*علائم شایع نیاز به سمزدایی روده بزرگ
از علائم به دردسر افتادن روده بزرگ می توان به موارد زیر اشاره کرد:

- سردرد
- بوی بد دهان

- کمبود انرژی و خستگی
- احساس سنگینی

- التهاب روده
- یبوست

- افزایش وزن
*چرا باید روده بزرگ را سمزدایی کنید؟

پاک نگه داشتن بدن یک گزینه نیست، بلکه یک اولویت محسوب می شود. شما 
باید سموم، چربی های اشباع، ویروس ها، انگل ها، قارچ ها و مواد زائد دیگر را در بدن 
خود از بین برده و به حداقل برسانید. اگر قصد دارید بدن عملکرد بهینه خود را ارائه 

کند باید حداقل دو بار در سال آن را سمزدایی کنید.
*چای دانه های رازیانه

چای دانه های رازیانه از خواص گوارشی بهره می برد که به محافظت از دستگاه 
گوارش کمک می کنند. پزشکان این چای را در موارد ناراحتی معده یا تورم توصیه 

می کنند.
مواد تشکیل دهنده

یک قاشق چایخوری دانه های رازیانه
دو فنجان آب

یک قاشق چایخوری عسل
*روش تهیه

ابتدا دو فنجان آب را گرم کنید، دانه های رازیانه را به آب اضافه کنید و آن را به 
جوش بیاورید. سپس، چای را درون یک لیوان ریخته و یک قاشق چایخوری عسل 
به آن اضافه کنید. اجازه دهید هفت دقیقه به همان حالت باقی بماند، سپس چای را 
بنوشید. مصرف این چای هر روز پس از ناهار توصیه می شود زیرا به گوارش کمک 

می کند.
*چای آویشن

آویشن از خواص پاک کنندگی بهره می برد و به تخلیه مواد زائد از بدن که ممکن 
است در روده بزرگ گرفتار شده باشند کمک می کند.

همچنین، این گیاه به گوارش کمک کرده، از اسپاسم های معده، تولید گازها و 
احتباس مواد فاسد در روده جلوگیری می کند. این می تواند به کاهش علائم سندرم 

روده تحریک پذیر کمک کند.
مواد تشکیل دهنده

یک قاشق غذاخوری آویشن
یک فنجان آب

*روش تهیه
آویشن را درون آب ریخته و آن را به جوش آورید.

سپس اجازه دهید به مدت هفت دقیقه خنک شود و سپس چای را بنشوید.
*چای بابونه

چای بابونه دارای خواص ضد التهابی و پاک کنندگی است. این درمانی طبیعی برای 
تسکین ناراحتی روده، استرس دستگاه گوارش، کاهش گازها، و بهبود سوء هاضمه 
است. بابونه از ویژگی های ضد اسپاسم بهره می برد و یک آرام بخش ملایم است که به 
آرامش عضلات روده بزرگ کمک می کند. این گیاه تحریک و گرفتگی های شکمی 
را کاهش می دهد. همچنین، بابونه از ویژگی های ضد عفونی کنندگی، ضد التهابی، 

ضد قارچی و ضد باکتریایی سود می برد.
مواد تشکیل دهنده

یک مشت برگ بابونه
یک فنجان آب

*روش تهیه
آب را به همراه برگ های بابونه به جوش آورید.

سپس، حرارت را خاموش کرده و اجازه دهید چای پنج دقیقه به همان حالت باقی 
بماند. نوشیدن چای بابونه پیش از خواب توصیه می شود.

*چای نعناع

چای نعناع آرامش بخش است، به گوارش، و بهبود سلامت روده ها کمک کرده و 
به آنها در جذب موثر مواد مغذی کمک می کند. برگ های نعناع سرشار از منتول و 
متیل سالیسیلات هستند. این دو ترکیب فعال از خواص ضد اسپاسم و آرامش بخش 
سود می برند که بر عضلات معده و روده اثر می گذارند. آنها به تسکین علائم مرتبط 

با سندرم روده تحریک پذیر نیز کمک می کنند.
مواد تشکیل دهنده

یک قاشق غذاخوری برگ نعناع
دو فنجان آب
*روش تهیه

ابتدا آب را به جوش آورید.
سپس، برگ های نعناع را به آب اضافه کرده و اجازه دهید پنج دقیقه درون آن 

باقی بمانند.
پس از آن، حرارت را خاموش کرده و اجازه دهید چای پنج دقیقه دیگر به همان 
حالت باقی بماند. نوشیدن یک فنجان چای نعناع با معده خالی و یک فنجان دیگر 

پیش از خواب توصیه می شود.
*چای ارجنگ

ارجنگ گیاهی با خواص ملین است. این گیاه به تقویت عضلات دیواره روده بزرگ 
کمک می کند، از این رو در پیشگیری از یبوست نقش دارد.

مواد تشکیل دهنده
یک قاشق غذاخوری پوست ارجنگ

یک فنجان آب
*روش تهیه

آب را حرارت دهید. سپس ارجنگ را به آن اضافه کنید.
زمانی که آب به جوش آمد، آن را از روی حرارت برداشته و اجازه دهید پنج دقیقه به 

همان حالت باقی بماند. بهتر است این چای پیش از خواب مصرف شود.

درمان بی اشتهایی در فصل 
گرما با طب اسلامی سنتی

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم
آگهی ثبتی

م الف :2305 
آگهی تغییرات شرکت روشنگران کیهان گستر سهامی خاص به شماره 
10826 و شناسنامه ملی 10590026899 به استناد صورتجلسه هیئت 

مدیره ، مورخ 1397/02/21 تصمیمات ذیل اتخاذ شد :
آقایان اصغر گلچی به شماره ملی 0383622328 به سمت رئیس هیئت 
مدیره ، خانم آزاده اصحی به شماره 0380999218 به سمت نایب رئیس 
هیئت مدیره و محمد نقی داوری به شماره ملی 1381140157 به سمت 
مدیر عامل و عضو هیئت مدیره انتخاب شدند. کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهد 
آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها و عقود اسلامی با امضاء 

آقای اصغر گلچی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.
با ثبت این مستند تصمیمات تعیین سمت مدیران ، تعیین دارندگان حق 
امضاء انتخاب شده توسط متقاضی در سوابق الکترونیک شخصیت حقوقی 

مرقوم ثبت و در پایگاه آگهی های سازمان ثبت قابل دسترس میباشد.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان قم
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

------------------------------------------
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری قم 

آگهی ثبتی
)م الف 2306(

آگهی تغییرات شرکت روشنگران کیهان گستر سهامی خاص به شماره 
ثبت 10826 و شناسه ملی 10590026899 به استناد صور تجلسه مجمع 

عمومی فوق العاده مورخ 1397/01/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
مرکز اصلی شرکت به آدرس جدید : استان قم ـ شهرستان قم ـ بخش 
مرکزی ـ شهر قم ـ محله زنبیل آباد ـ کوچه صدوقی 8 }شهید اخلاقی 
3{ ـ کوچه صدوقی 12)مفتح 7 ( ـ پلاک 34 ـ طبقه همکف ـ کد پستی 

3716676956 تغییر یافت .

با ثبت این مستند تصمیمات تغییر محل )تغییر نشانی در یک واحد ثبتی( 
انتخاب شده توسط متقاضی در سوابق الکترونیک شخصیت حقوقی مرقوم 

ثبت و در پایگاه آگهی های سازمان ثبت قابل دسترسی میباشد. 
اداره ثبت اسناد و املاک استان قم
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری

------------------------------------------
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

آگهی ثبتی
م الف : 2307

اگهی تغییرات شرکت پرنیان نگار باغ گیلاس سهامی خاص به شماره ثبت 
14670 و شناسه ملی 14006517562

 1397/03/23 مورخ  العاده  فوق  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد

مرکز اصلی شرکت به آدرس جدید : استان قم ـ شهرستان قم ـ بخش 
مرکزی ـ شهر قم ـ محله امامزاده ابراهیم ـ کوچه ثامن الائمه 10 ـ کوچه 
امامزاده ابراهیم  37 ـ پلاک 134 طبقه همکف  ـ کد پستی 3718834848 

تغییر یافت  و ماده مربوطه 4 اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. 
با ثبت این مستند تصمیمات تغییر محل )تغییر نشانی در یک واحد ثبتی( 
انتخاب شده توسط متقاضی در سوابق الکترونیک شخصیت حقوقی مرقوم 

ثبت و در پایگاه آگهی های سازمان ثبت قابل دسترس میباشد.
اداره ثبت اسناد و املاک استان قم
اداره کل ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

------------------------------------------
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم 

آگهی ثبتی 
م الف: 2308

آگهی تغییرات شرکت روشنگران کیهان گستر سهامی خاص به شماره 
10826 و شناسه ملی 10590026899 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 

عادی بطور فوق العاده مورخ 1397/02/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
1ـ آقایان سید رضا تکیه به شماره ملی 0382063430 به عنوان بازرس 
اصلی و اکبر اکبری به شماره ملی 1189517450 به عنوان بازرس علی البدل 

برای مدت یکسال انتخاب گردیدند.
اصغر  و   1381140157 ملی  شماره  به  داوری  نقی  محمد  آقایان   -2
گلچی  به شماره ملی 0383622328 و خانم آزاده افصحی به شماره ملی 
0380999218 بعنوان اعضای هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب شدند.
با ثبت این مستند تصمیمات انتخاب بازرس ، انتخاب مدیران انتخاب شده 
توسط متقاضی در سوابق الکترونیک شخصیت حقوقی مرقوم ثبت و در پایگاه 

آگهی های سازمان ثبت قابل دسترس میباشد.
اداره ثبت اسناد و املاک استان قم
اداره کل ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

------------------------------------------
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

آگهی ثبتی
م الف: 2309

آگهی انحلال شرکت امداد خودرو اقبال مهر با مسئولیت محدود به شماره 
ثبت 6587 و شناسه ملی 10861013408 به استناد صورتجلسه مجمع 

عمومی فوق العاده مورخ 1397/03/30 تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
شرکت مذکور در تاریخ فوق منحل گردید و آقای محمد اقبالی پشتیری 
به شماره ملی 0384503330 به آدرس: قم – خ امام – بلوار کاشانی – 
کوچه 86 – پلاک 14 کد پستی 3718764448 بعنوان مدیر تصفیه انتخاب 

گردید.
با ثبت این مستند تصمیمات انحلال انتخاب شده توسط متقاضی در سوابق 
الکترونیک شخصیت حقوقی مرقوم ثبت و در پایگاه آگهی های سازمان ثبت 

قابل دسترس می باشد.
اداره ثبت اسناد و املاک استان قم 
اداره کل ثبت شرکت ها و موسسات غیر تجاری قم

اگر شما هم با مساله سفیدی زودرس موها مواجه هستید، بهتر است این مطلب را 
بخوانید تا با دلایل عجیب موثر بر سفیدی موها آشنا شوید.

سفید شدن زودرس موها یکی از مسایل نگران کننده برای افراد است و سبب می شود 
احساس پیری زودرس به افراد دست بدهد. باید بدانیم که همه انسان ها به یک میزان 
یا در زمانی مشخص با سفید شدن مو مواجه نمی شوند و دانشمندان نیز توضیح خوبی 
برای این شرایط ندارند. دانشمندان یکی از مهمترین عوامل موثر بر سفید شدن زودرس 
موها را ژنتیک می دانند که بیش از هر چیز دیگر احتمالا نقش چشمگیری در تسریع 
سفید شدن موها دارد. در این مطلب قصد داریم به بررسی عوامل موثر بر سفیدی زودرس 
موها بپردازیم. نژاد می تواند حرف بسیاری در این زمینه داشته باشد. به طور معمول، 
سفید پوستان در اواسط دهه سوم زندگی خود با پدیدار شدن موهای سفید مواجه می 
شوند؛ آسیایی ها در اواخر دهه سوم؛ و آفریقایی آمریکایی ها در اواسط دهه چهارم. بنابر 
گزارش وب ام دی، بیش از نیمی از مردم جهان هنگامی که 50 ساله می شوند، تارهای 
مو سفید بسیاری در سر خود دارند. سفید شدن مو در 20 سالگی برای سفید پوستان 
و در 30 سالگی برای سیاه پوستان به عنوان سفید شدن زودرس مو در نظر گرفته می 
شود. سفید شدن پیش از موعد مو بیشتر جنبه ژنتیکی دارد. با این وجود، ممکن است 
کاتالیزورهایی این روند را تسریع کنند. این تغییر فیزیکی در ظاهر می تواند با سبک 
زندگی و دیگر ویژگی ها مرتبط باشد و در ادامه با برخی دلایل سفید شدن زودرس مو 

بیشتر آشنا می شویم.
*ژنتیک و عوامل ارثی: یافته های علمی بیشتر پژوهش نشان داده است که سفید 
شدن مو در مردان به عوامل ارثی مربوط است. مصادیق این مسئله را می توان در بین 
نژادها و قومیت های مختلف مشاهده کرد. برای مثال به طور میانگین سفیدی مو در بین 
سفید پوستان از دهه سوم عمر، در آسیایی ها اواخر30 سالگی و در آفریقایی ها از 40 

سالگی مشاهده می شود.
*کمبود ویتامین: هر گونه کمبود ویتامین B6، B12، بیوتین، ویتامین D یا ویتامین 
E می تواند سبب زودتر سفید شدن موها شود. پژوهش های بسیاری نشان می دهند 
که کمبود ویتامین و کمبودهای تغذیه ای با سفید شدن مو رابطه دارد. همچنین نتایج 
برخی مطالعات حاکی از این است که با مصرف مکمل ها و ویتامین ها از روند سفیدی 

موها می توان پیشگیری کرد.
*وضعیت پزشکی: بیماری های خودایمنی به سلول های بدن حمله می کنند و این 
شرایط شامل فولیکول های مو نیز می شود و از این رو، ممکن است شاهد سفید شدن 
زودرس موها باشید. کمبود ویتامین B12 یا مشکلات غده هیپوفیز یا غده تیروئید نیز می 

توانند موجب پیری زودرس شوند. خبر خوب این است که اگر بیماری درمان شود، آثار 
فیزیکی پیری زودرس از جمله سفید شدن موها می تواند معکوس شود. البته سفید شدن 

موها در نتیجه دلایل پزشکی نادر هستند.
*اختلالات هیپوفیز و تیروئید: هورمون های بدن، تاثیر زیادی در بروز پدیده های 
فیزیولوژیک آن دارند و هرگونه عدم تعادل در آنها، باعث بروز پدیده های مختلف همچون 
سفیدی زودرس موها می شود. اختلالات هیپوفیزی و تیروئیدی به همین دلیل از عوامل 

سفیدی زودرس مو به شمار می روند.
*استرس: در حالی که ژنتیک عمده ترین علت سفیدی مو است با این حال تجربه 
استرس در زندگی، بر این مسئله اثرگذار می باشد. استرس موجب عدم تعادل آنتی 
اکسیدان ها در بدن شده و این عدم تعادل توانایی مقابله با اثرات مضر رادیکال های آزاد را 
از بین می برد. تجربه استرس بالا و شدید می تواند باعث بروز و یا پیشرفت روند بیماری 
ها و همچنین تغییر وضعیت رنگدانه های پوست شود. به طور کلی وجود استرس باعث 

تخریب سلول های بنیادی در فولیکول های مو می شود.
*سیگار کشیدن : بیشتر مطالعات رابطه ی مثبتی بین زودتر سفید شدن مو و سیگار 
کشیدن افراد نشان می دهد. به طوری که سیگار کشیدن فرایند پمپاژ خون به فولیکول 

های مو را محدود کرده و این امر در سفیدی مو اثر گذاراست.

دلایلعجیبسفیدشدنزودرسموهارابشناسید
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ذوالنور نماینده قم مطرح کرد

خنثیشدنتوطئهآشوبدربازارقم
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با بیان این که فشار اقتصادی به مردم، 
موجب آشوب می شود، گفت: به عنوان نمونه همزمان با نا آرامی ها در خرمشهر و آبادان 
افرادی به صورت سازمان یافته اقدام به پخش اعلامیه آشوب طلبانه در بازار بزرگ قم 

کردند که با هوشیاری کسبه و دستگاه های امنیتی این توطئه خنثی شد.
حجت السلام و المسلمین ذوالنور در چهارمین جلسه شورای اداری استان قم که 
در سالن معصومیه فرمانداری قم برگزار شد با گرامیداشت یاد و خاطر شهید بهشتی و 
شهدای هفتم تیر اظهار کرد: امروز شاهد یک جنگ تمام عیار اقتصادی هستیم و باید 
خود را برای مسیر جدید آماده کنیم که بخشی از آن را رئیس جمهور به مدیران ارشد 

اجرایی کشور هشدار داد.
وی ادامه داد: دونالد ترامپ رئیس جمهور آمریکا قبل از سفر به ریاض برای عربستان 
پیش شرط هایی قرار داد تا این کشور در آینده مجاب شود سیاست های تحریمی 
نفتی آن ها را اجرا کند.ذوالنور با بیان این که روش های جایگزین به منظور دور زدن 
تحریم های جدید وجود دارد بیان کرد: آمریکا تاکنون اقداماتی برای جلوگیری از ورود 
پول به ایران کرده است بر این اساس باید مدیریت منابع داشته باشیم.وی با اشاره به 
برگزاری جلسات اقتصادی بین سه قوا عنوان کرد: با عنایت ویژه رهبر معظم انقلاب 
اسلامی جلساتی هر بار به ریاست یکی از قوا برگزار و راه کارهای موجود جهت برون 
رفت از شرایط کنونی بررسی می شود.نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: این جلسات به صورت هفتگی بین سه قوا برگزار و برخی از آن ها به مردم 
اطلاع رسانی می شود. ذوالنور تاکید کرد: فشار اقتصادی به مردم موجب آشوب می شود 
به عنوان نمونه همزمان با نا آرامی ها در خرمشهر و آبادان افرادی به صورت سازمان یافته 
اقدام به پخش اعلامیه آشوب طلبانه در بازار بزرگ قم کردند که با هوشیاری کسبه و 
دستگاه های امنیتی این توطئه خنثی شد.وی با بیان این که باید مدیران بیشتر به مردم 
خدمت کنند، تصریح کرد: با صبر می توان از این دوران عبورکرد و دشمنان می دانند 
استحکام نظام مقدس جمهوری اسلامی تزلزل ندارد.نماینده مردم قم در مجلس 
شورای اسلامی خاطر نشان کرد: باید دستگاه های اجرایی از اشرافی گری در شرایط 
اقتصادی کنونی کشور دوری کنند؛ با هوشیاری مردم از این شرایط عبور خواهیم کرد.

مدیرکل دفتر امور سیاسی استانداری قم: 

مکانهایبرگزاریتجمعهایقانونیدرقم
تعیینمیشود

مدیرکل دفتر امور سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری قم، گفت: بر 
اساس مصوبه دولت، مکان های برگزاری تجمع های قانونی در قم تعیین می شود و 
مردم و تشکل های سیاسی می توانند خواسته های خود را در چارچوب قوانین در این 

مکان ها دنبال کنند. 
مرتضی بابایی درگفت و گو با ایرنا، بیان کرد: بر مبنای مصوبه دولت باید در شهرهای 
بالای یک میلیون جمعیت مانند قم، 2 مکان برای تجمع های قانونی مردم در نظر 
گرفته شود تا آنان بتوانند مطالبات خود را در فضایی آرام، پیگیری نمایند. وی افزود: 
این مکان ها باید دارای ویژگی هایی همچون دسترسی به محیط شهری، تناسب محل 
اجتماع با جمعیت، امکان دیده شدن و شنیده شدن صدای تجمع کنندگان برای مردم 
و رسانه ها، تامین مسائل حفاظتی و دسترسی آسان نیروهای امدادی به محل باشد 
که در همین رابطه در حال تعیین مکان های مناسب با این ویژگی ها در سطح شهر 
قم هستیم.  وی ادامه داد:این مساله نشان می دهد رویکرد دولت شنیدن صدای مردم 
است و به همین دلیل از جریانات سیاسی انتظار می رود برای برگزاری تجمع ها و بیان 
دیدگاه های خود مطابق قانون عمل کنند. بابایی گفت: وقتی دولت می خواهد زمینه 
برگزاری تجمع های قانونی را فراهم کند، تحریک مردم برای اعتراض های غیرقانونی 
توسط عده ای چه معنایی دارد جز به هم خوردن نظم و امنیت عمومی، هر اقدامی 
در این بخش باید مطابق قانون باشد تا نظم اجتماعی حفظ شود. وی افزود: احزاب و 
تشکل های فعال در قم وظیفه دارند نسبت به مساله نظم و امنیت عمومی استان توجه 
کنند و برای فراخوان مردم جهت شرکت در هرگونه تجمع و اعتراض مسالمت آمیز، از 
قبل هماهنگی های لازم را با مراجع دارای صلاحیت به عمل آورند و مجوز های لازم 
را درچارچوب قانون کسب نمایند. وی ادامه داد: با توجه به شرایط ویژه قم، تشکل ها 
و جریانات سیاسی استان در جریان برگزاری تجمع های عمومی باید خطوط قرمز را 
رعایت و اجازه ندهند دشمنان از این موضوع، سوء استفاده کنند. هم اکنون 42 حزب 
و تشکل سیاسی فعال دراستان قم حضور دارند که می توان از ظرفیت خانه احزاب 
برای بیان دیدگاه ها و نظرات خود پیرامون مسائل مختلف کشور و استان استفاده شود.

رئیس کمیسیون خدمات شهری و امور زائرین شورای اسلامی شهر قم:

قمباکمبودسرانهتفریحیونشاطشهری
مواجهاست

رئیس کمیسیون خدمات شهری و امور زائرین شورای اسلامی شهر قم گفت: قم با 
کمبود سرانه تفریحی و نشاط شهری مواجه است و باید در جهت رفع این کمبودها از 

سرمایه گذاران حمایت کرد.
سید مجتبی سبحانی ثابت دوشنبه شب در نشست خبری با اشاره به وظایف 
کمیسیون خدمات شهری و امور زائرین و تشریح برنامه های آن عنوان کرد: این 
کمیسیون شامل 7 سازمان و دو اداره کل شهرداری است. رئیس کمیسیون خدمات 
شهری و امور زائرین افزود:همچنین سازمان پسماند، میادین، آرامستان ها، آتش نشانی و 
خدمات ایمنی، کشتارگاه، فضای سبز و پارک ها و ...نیز زیرمجموعه های این کمیسیون 
هستند. وی تصریح کرد: این کمیسیون تاکنون 38 جلسه برگزار کرده و با تشکیل 
سه کمیته برخی از فعالیت ها را در امور شهری عهده دار شده است. سبحانی ثابت 
در خصوص بودجه بیان کرد: بودجه سازمان پارک ها و فضای سبز 6 میلیارد و 150 
میلیون تومان، سازمان میادین میوه و تره  بار 21 میلیارد تومان، سازمان آتش نشانی 34 

میلیارد تومان و سازمان مدیریت پسماند 9 میلیارد تومان است.
وی اظهار کرد:همچنین بودجه سازمان کشتارگاه صنعتی 5 میلیارد و 700 میلیون 
تومان و سازمان آرامستان ها 16 میلیارد تومان و زیباسازی 5 میلیارد و 200 میلیون 
تومان است. رئیس کمیسیون خدمات شهری و امور زائرین خاطرنشان کرد: شورای 
شهر فعالیت های چشمگیری را در جهت ارائه خدمات شهری و خدمت به زائرین در 
ایام مختلف سال دنبال کرده است. وی گفت:بخشی از این فعالیت ها شامل بررسی 
تعرفه های سازمان های خدمات شهری و پیگیری و برنامه ریزی امور شهری، و تجهیز 
زیرساختها در پذیرایی زائران است. سبحانی ثابت افزود: همچنین در این کمیسیون 
فعالیت هایی از جمله ساماندهی غرفه داران میدان میوه و تره بار و توسعه فضای سبز و 
گسترش امکانات شهری و ساماندهی بازارهای روز و دستفروشان و بهره گیری از شیوه 
های نوین در دفن پسماند پیگیری می شود. وی تصریح کرد: سازمان بودجه خدمات 
شهری نیز اولویت هایی را در اجرای پروژه ها همانند تجهیز باغ پرندگان،توسعه فضای 
سبز، احداث باغ گیاه شناسی، استانداردسازی آبنماها، درختکاری معابر و روشنایی 
بوستان ها و ده ها پروژه دیگر را در دست اقدام دارد. رئیس کمیسیون خدمات شهری 
و امور زائرین خاطرنشان کرد:در رابطه با اجرای این پروژه ها اعتباری بالغ بر یک و 
نیم میلیارد تومان تخصیص یافته است. وی بیان کرد: در بودجه سال 97 بالغ بر 10 
مورد توسعه فضای سبز در مناطق مختلف صورت گرفته است ضمن اینکه در برنامه 
ها احداث 32 بوستان، تکمیل 8 مورد بوستان،بهسازی 24 مورد بوستان در دست 
اجراست. سبحانی با بیان اینکه 322 بوستان در شهر قم وجود دارد یادآور شد:در جهت 
تملک بوستان ها 32 میلیارد تومان پیش بینی شده است و بالغ بر 100 میلیارد تومان 
نیز برای تجهیز بوستان ها اختصاص می یابد. وی گفت:قم با کمبود سرانه تفریحی و 
نشاط شهری مواجه است و باید در جهت رفع این کمبودها از سرمایه گذاران حمایت 
کرد ضمنا سرانه فضای سبز شهر قم 17 مترمربع است در حالی که استانداردهای 
جهانی 30 مترمربع می باشد. رئیس کمیسیون خدمات شهری و امور زائرین اظهار 
کرد: شهرداری در این زمینه نباید زیر پای سرمایه گذاران را خالی کند بلکه باید به طور 

جدی از ظرفیت سرمایه گذاری در قم بهره گیری نماید.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر قم:

قمهیچشهربازیوفضایتفریحیندارد
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر قم گفت: قم هیچ شهربازی و فضای 
تفریحی ندارد و امروز یکی از مطالبات مهم مردم قم راه اندازی فضاهای تفریحی است.
 حسن مالکی  نژاد شامگاه دوشنبه در پنجاه و چهارمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
در سالن جلسات ساختمان شهید باکری با اشاره به مصوبه اخذ مجوز مشارکت با 
موسسه فرهنگی قرآن و عترت تبیان قم در احداث و راه اندازی شهر بازی معارفی در 

بلوار پیامبر اعظم)ص( عنوان کرد: کار فرهنگی هزینه دارد و باید از آن حمایت شود.
 رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر قم افزود: بسیاری از فعالیت های 
شهرداری در قم نفع مالی ندارد و باید روح تنگ  نظری حاکم بر شهر را با انجام این 
چنین طرح هایی از بین ببریم.  وی خاطرنشان کرد: قم هیچ شهربازی و فضای تفریحی 
ندارد و امروز یکی از مطالبات مهم مردم قم راه اندازی فضاهای تفریحی است.  مالکی  
نژاد بیان کرد: حالا که تعدادی از جوانان مستعد از خود شهر قم و محله های محروم 
آماده اند تا با تکیه بر توان داخلی و با رویکرد ما می توانیم فضایی برای تفریح کودکان 
ایجاد کنند باید از آن حمایت شوند.   وی گفت: این جوانان خلاق از یک آب انبار 
متروکه بهترین فضای فرهنگی ایجاد کرده اند و قطعا در آینده هم می توانند کارهای 
خلاقانه انجام دهند.  رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر قم عنوان کرد: 
تا کنون هر تلاشی برای راه اندازی شهر بازی در قم انجام گرفت بی فایده بود و حتی 

مشکلات زیادتری را برای مردم قم ایجاد کرد. 
وی تصریح کرد: وقتی یکی از نیازهای مهم شهر راه اندازی فضاهای تفریحی است باید 

از این گونه طرح ها حمایت کرد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری قم :

مدیرانوقتبیشتریبرایرفعمشکلاتمردم
اختصاصدهند

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری قم بابیان  اینکه اصناف باید 
درایجاد آرامش در جامعه نقش آفرین باشند،افزود: بازدارندگی اقتصادی در دستور کار ما 
قرار گیرد و ارکان غیررسمی هم با بیانات و رفتارشان در تقویت مشارکت مردم در این 

زمینه کمک کنند.
مهرداد غضنفری عصر دوشنبه درجلسه شورای اداری قم،با انتقاد از اجرایی نشدن این 
مصوبه افزود: با وجود این که تولیدات مناسب و باکیفیت درقم وجود دارد، ولی برخی 
دستگاه ها کالاهایی را از خارج از استان تامین می کنند که به تولید ضربه می زند و خلاف 

سیاستگذاری های مسئولان است.
وی دربخش دیگری از سخنان خود با اشاره به جنگ اقتصادی دشمن علیه کشور، 
گفت: تمام مدیران دستگاه های اجرایی باید مباحث منسوخ اداری را کنار بگذارند و وقت 

بیشتری برای رفع مشکلات مردم اختصاص دهند.
وی با اشاره به تکالیف مدیران دستگاه های اجرایی، افزود: بخشنامه هایی به دستگاه 
ها ابلاغ شده که باعث رضایتمندی است از جمله ایجاد میز خدمت که تقاضا داریم این 
موضوع مورد توجه قرار گیرد تا حل مشکل مردم در کوتاهترین زمان ممکن دنبال شود.

وی اضافه کرد: موضوع صرفه جویی در بخشنامه ای به مدیران دستگاه های اجرایی ابلاغ 
شده که باید در دستور کار قرار گیرد، زیرا منابع محدود است و استفاده بهینه از منابع از 

اصلی ترین وظایف مدیران می باشد.
غضنفری همچنین با تاکید بر پرهیزی از بیان مسائل تفرقه افکنانه در محافل رسانه ای، 
گفت: این کار بستر فراهم کردن برای برنامه ریزی های دشمن است و در این مسیر هر 

صحبتی که انجام می شود حتما در راستای انسجام و تقویت وحدت باشد.
وی با اشاره به اعمال ماده 6 رعایت حقوق مصرف کنندگان، افزود: طی فرایندی در 
کمیته ای با مشارکت استانداری، دستگاه های اجرایی در زمینه اطلاع رسانی به مراجعان 
تکریم ارباب رجوع و رسیدگی به شکایات و ایجاد برنامه منسجمی برای رعایت حقوق 

مورد ارزیابی قرار گرفتند که چهار دستگاه اجرایی حداکثر امتیاز را کسب نمودند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به شرایط خاص فعلی حاکم بر کشور به 
ویژه در حوزه اقتصادی، گفت: رویکرد جدید استکبار و نظام سلطه رویکردی اقتصادی 
است و تهدیدات نظامی هم که در این زمینه صورت می گیرد به لحاظ اثرگذاری بر حوزه 

اقتصادی است.
غضنفری اضافه کرد: دشمن به خوبی دریافته است که در حوزه نظامی کشور ما به 
بازدارندگی قطعی رسیده است و در مورد رزمایش های دریایی، مانورهای زمینی و هوایی 
کاملا متوجه شده که امکان رویکرد نظامی علیه ایران برایش وجود ندارد و هزینه بر است.

وی ادامه داد: دشمن به دنبال این است تا برای کشورهایی که تمایل به ارتباط و سرمایه 
گذاری در ایران دارند احساس خطر و عدم اطمینان ایجاد کند تا تمایلشان کمرنگ شود 

و یا به تاخیر بیفتد.
وی تصریح کرد: دشمن با جنگ روانی تمام عیار اقتصادی در درون کشور هدف دارد 
که امید و اطمینان را از مردم سلب کند و با ایجاد التهاب و سلب آرامش در حوزه های 

اقتصادی و اجتماعی به مقصود خود برسد.
معاون استاندار قم گفت: همگرایی و انسجام ملی روزنه ای است که اگر این همگرایی 

دچار خدشه شود دقیقا منفذ و یا معبر نفوذ مقاصد دشمن است.
وی افزود: همگرایی و انسجام در استان قم با روحیه تعاملی و اعتدالی استاندار به خوبی 
در حال اجراست و ارکان رسمی نظام در استان با درک مشترک و عمیق از شرایط حال 
حاضر و با هماهنگی خوب در همه ابعاد، مسئولیت های خودشان را به خوبی اجرا می 

کنند.
وی اضافه کرد: گروه های مرجع و اثرگذار که نفوذی دارند و می توانند در مباحث 
فرهنگی و اجتماعی و مشارکت مردم اثرگذار باشند باید همگرایی را گسترش دهند و 

همانطور که مراجع تاکید دارند، وحدت و رعایت حقوق مردم را حفظ نمایند.
غضنفری ادامه داد: همین هماهنگی و انسجام است که به مردم قوت قلب و نشاط می 

دهد تا در مسیر خلاف حرکت دشمن فعالیت نمایند.
وی با بیان این که کانون هدفگذاری دشمن در حوزه اقتصاد بازار و اصناف است، گفت: 
بازاریان و اصناف پایگاه فرهنگی و اجتماعی قوی دارند و دشمن می خواهد این قشر در 
حوزه تقابل با نظام قرار گیرد و با ایجاد التهاب در حوزه بازار، آستانه تحمل مردم را بشکند 

و بحرانی که به دنبالش هست ایجاد کند.
وی تاکید کرد: دستگاه های مختلف باید مشکلات اصناف و بازاریان را بررسی و از 
مراجع قانونی دنبال کنند که این مساله در استان قم از طریق کارگروه ها دنبال می شود

غضنفری با بیان اینکه اصناف باید درایجاد آرامش در جامعه نقش آفرین باشند،افزود: 
بازدارندگی اقتصادی در دستور کار ما قرار گیرد و ارکان غیررسمی هم با بیانات و رفتارشان 

در تقویت مشارکت مردم در این زمینه کمک کنند.
وی گفت: شرایط سخت تر از این را نیز در کشور داشته ایم، ولی چون به مردم اعتماد 

کردیم و مردم نیز به ما اعتماد کردند از بحران ها عبور نمودیم.
وی با بیان این که صرفا دولت مدنظر نیست چون دشمن دنبال ضربه زدن به نظام 
است، افزود: باید با صداقت مشکلات را با مردم در میان بگذاریم، آن ها را در تصمیم 
سازی مشارکت دهیم، از مشاوران جوان و نظرات کارشناسان استفاده کنیم، دیدارها را با 
رسانه ها، کارشناسان و نخبه ها تنظم کنیم و عملکردها را بگوییم که باعث ایجاد نشاط 

و امید در جامعه می شود.

نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی:

جهادکشاورزیقمبایدمعلمکلکشورباشد
نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی گفت: جهاد کشاورزی قم باید در کشور 

نمونه و معلم کل کشور به لحاظ اخلاق، صداقت، علمیت و دانش باشد.
حجت الاسلام والمسلمین سید رضا تقوی که در مراسم تودیع و معارفه مسئول حوزه 
نمایندگی ولی فقیه در سازمان جهاد کشاورزی استان قم سخن می گفت، با اشاره به 
اینکه بخش کشاورزی یکی از ارکان اقتصاد مقاومتی است،اظهار داشت: مجموعه ای که در 
عرصه جهاد کشاورزی فعالیت دارند، بخش مهمی از نیازهای شبانه روزی مردم را تامین 

می کنند و بر همین اساس نقش کشاورزی نقش بسیار مهم و بنیادین است.
وی با اشاره به اینکه تشکر از خدمتگزاران جزء آداب و اخلاق اسلامی است، اظهار داشت: 
باید سعی کنیم روحیه تقدیر و تشکر از خدمتگزاران را در جامعه رشد دهیم که متاسفانه 

این روحیه کمی در کشور ما تضعیف شده است.
وی با اشاره به اینکه فرهنگ مهاجم غربی وضعیت فرهنگی و اخلاقی جامعه ما را دچار 
آشفتگی کرده است، افزود: انقلاب اسلامی چقدر مشکلات جامعه را حل کرده و مسئولان 
آن چقدر خدمت کرده اند، این منصفانه نیست وقتی یک مشکلی پیش می آید روی 
همه خدمات قلم قرمز بکشیم و آنها را حذف کنیم، اگر قدمی برداشته می شود باید مورد 
تقدیر قرار گیرد و اگر مشکلی هم هست باید از مسیر خود حل شود. تقوی خاطر نشان 
کرد: صبر در برابر مشکلاتی که به صورت طبیعی در مسیر انقلاب قرار می گیرد ضروری 
است و ثواب هم دارد، اما مشکلاتی که به خاطر ضعف مدیریت پیش می آید، هدیه الهی 
نیست بلکه بلا و عذاب جهنم است. نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی با تاکید 
بر اینکه انقلاب اسلامی به ذات خود هیچ عیبی ندارد، اداهم داد: این انقلاب قوی ترین 
اندیشه و تفکر را به دنیا عرضه کرد و توانست طبل توخالی استکبار جهانی و آمریکا را در 
دنیا به صدا در بیاورد و به مستضعفین جهان ثابت کرد که می توان با ابرقدرتی مثل آمریکا 
درافتاد و دماغ آن را به خاک مالید. وی با اشاره به اینکه جمهوری اسلامی ایران در منطقه 
یک ابرقدرت است و در مقابل همه قدرت های بزرگ ایستاده، خاطر نشان کرد: متاسفانه 
در داخل کشور با مشکلاتی مواجه هستیم که باید همه اختلافات را کنار گذاشته و دست 

به دست هم دهیم تا این مشکلات را برطرف کنیم.
تقوی در ادامه سخنان خود به تشریح وظایف حوزه نمایندگی ولی فقیه در وزارت جهاد 
کشاورزی اشاره کرد و بیان داشت: وزارت جهاد کشاورزی کارمند طلبه نمی خواهد، یعنی 
یک کارمند طلبه از صبح بیاید و تا پایان وقت اداری در محل کار خود باشد، این با فلسفه 
روحانیت سازگاری ندارد، ما برای کار فرهنگی به این وزارتخانه آمده ایم، باید با کمک 
متخصصین و مهندسین بخش کشاورزی، نسبت به فرهنگ سازی در این بخش اقدام 
کنیم. وی در بخش پایانی سخنان خود، تصریح کرد: حجت الاسلام والمسلمین صالح 
آبادی از چهره های بسیار ارزشمند و با تقوا است که زحمات بسیار زیادی را در طول قبول 
مسئولیت خود در نمایندگی ولی فقیه در سازمان جهاد کشاورزی قم کشیده اند و جا 
دارد از این زحمات تقدیر و تشکر نمایم. وی افزود: حجت الاسلام والمسلمین عباس خاک 
نیز از مدیران ارزشمند و سطح بالای حوزه نمایندگی ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی 
است که در سازمان جهاد کشاورزی قم قبول مسئولیت نموده اند. وی با تاکید بر اینکه قم 
از لحاظ علمی و فرهنگی در دنیا نمونه است، گفت: جهاد کشاورزی قم باید نمونه و معلم 

کل کشور به لحاظ اخلاقی، صداقت، علمیت و دانش باشد.

مدیرکل استاندارد قم: 

یکواحدسیلندرپرکنیگازدرقمپلمپشد
مدیرکل استاندارد قم گفت: یک واحد غیر استاندارد سیلندر پرکنی گاز خانگی و صنعتی 

در این استان شناسایی و پلمپ شد. 
 ) lpg (منصور فرزانه اظهار داشت: یک واحد غیر مجاز تاسیسات سیلندر پرکنی گاز
خانگی و صنعتی که بدون کسب مجوزهای لازم و بدون دریافت تاییدیه استاندارد در 
ساعت های غیر اداری فعالیت می کرد، شناسایی شد. وی افزود: این واحد غیر استاندارد 
توسط کارشناسان واحد حقوقی اداره کل استاندارد قم با حکم معاون دادستان و همکاری 
اداره اماکن قم پلمپ شد. وی با تاکید به دریافت مجوزهای فعالیت توسط واحدها گفت: 
کلیه تاسیسات سیلندر پرکنی )lpg ( و همچنین جایگاه های سوخت رسانی )cng( دارای 
مجوز از شرکت پخش فرآورده های نفتی، مشمول مقررات استاندارد اجباری و تحت 

نظارت های مستمر اداره کل استاندارد استان می باشند.
فرزانه ادامه داد: در حال حاضر در استان قم 2 واحد پرکننده سیلندرهای گاز خانگی و 

صنعتی دارای مجوز استاندارد مشغول فعالیت هستند که خدمات ارائه می کنند. 

استاندار قم: 

مدیران دستگاه های اجرایی در مدیریت مصرف تغییر نگرش دهند 
استاندار قم گفت: مدیران دستگاه های اجرایی می 
توانند بدون هیچ هزینه ای در مدیریت مصرف تغییر 
نگرش دهند که به این وسیله به راحتی 30 تا 40 

درصد از هزینه های کشور کاهش می یابد. 
سید مهدی صادقی عصر دوشنبه در سومین جلسه 
شورای اداری قم، افزود: مسئولان باید از مصارف غیر 
ضرور پرهیز و نگاهشان را به مسائل و مدیریت مصرف 

بهینه نمایند.
وی با تاکید برتلاش و همت مضاعف همه مسئولان 
نظام، اضافه کرد: مدیران دستگاه های اجرایی باید به 
این نتیجه برسند که صرفه جویی از ضرورت های تام 
و براساس شرایط سیاسی کشور است که باید در تمام 

ابعاد اعمال شود.
وی ادامه داد:کمیته های مدیریت بهینه مصرف 
درادارات شکل بگیرد ونگاه جدیدی به موضوعات و 
مسائل در حوزه های مختلف داشته باشیم تا به نتیجه 
خوبی که مدنظر است، برسیم. صادقی با بیان این که 
جلب اعتماد زمینه افزایش رضایتمندی مردم را فراهم 
می کند، گفت: روش برخورد با ارباب رجوع باید به 
گونه ای باشد که خود را خدمتگزار مردم بدانیم و 

برای خدمت هیچ عذر و بهانه ای قابل قبول نیست.
وی با اشاره به این که نباید شاهد نارضایتی ارباب 
باید از روش های خوب  رجوع باشیم، تاکید کرد: 
و اخلاقی درست در مقابل مردم استفاده کنیم و 
خودمان را جای ارباب رجوع بگذاریم و همان رفتاری 
که انتظار داریم با ما انجام شود با ارباب رجوع داشته 
باشیم. وی گفت: بدانیم که مردم درک می کنند و 
مشکلات کشور را می فهمند و ازسوی دیگر احترام، 
گفتار، عمل و و روابط خوب از مدیران انتظار دارند 
که امیدواریم با رعایت این موارد امید به آینده بهتر 
را در مردم تقویت کنیم. صادقی در ادامه با اشاره 
به تقویت اقتصادی و بنیه اشتغال و تولید، گفت: 
بهترین راهکار تقویت اقتصادی اعتمادسازی نسبت 
به بخش خصوصی و جذب سرمایه گذاری در زمینه 
های مختلف است. وی با بیان اینکه نقدینگی موجود 
درکشور رقم بالایی است،افزود: بسیاری ازافرادی که 
دوستدار این انقلاب هستند می خواهند در کشور 
سرمایه گذاری کنند، اما با بسترهای مناسبی روبه 
رو نیستند و این از نقص ماست که باید اصلاح کنیم.

وی اضافه کرد: مدیری موفق خواهد بود که بتواند 
اعتماد سرمایه گذار را جلب کند و همه دستگاه ها 
باید در خدمت انجام منویات و برنامه هایی باشند که 

بخش خصوصی می خواهد انجام دهد.

استاندار قم خطاب به مدیران دستگاه های اجرایی، 
تاکید کرد: ضروری است که خود شما پیش قدم 
برنامه های جدید و اجرایی کردن بسته های اقتصادی 
باشید، شرایط جدید را به خوبی درک کنید و در 

چارچوب وظایف، دولت را همراهی کنیم.
وی افزود: تلاش کنیم از وضعیت فعلی به وضعیت 
جدید تغییر موضع دهیم و شاهد تحول رفتاری و 
تا در راستای شکل  باشیم  عملی در همه سطوح 
دهی یک حرکت منسجم، وحدت آفرین و هم افزا 
برای خنثی کردن توطئه های دشمن سهمی داشته 
باشیم. وی با اشاره به جذب اوراق خزانه، گفت: باید 
تلاش شود 20 درصد باقی مانده اوراق خزانه ظرف 
یک هفته آینده جذب و نسبت به برنامه ریزی و 
استفاده از آن اقدام شود. صادقی در بخش دیگری 
از سخنان خود گفت: امروز با شرایط خاصی مواجه 
هستیم و زمانی است که دشمن از همه تجربیات 
گذشته به خوبی سود می برد و در برنامه ریزی های 

خود برای مقابله با ما برنامه ریزی و تلاش می کند.
وی اضافه کرد: ما نیز باید به موازات این جدیت و 
مصمم بودن دشمن، تلاش گسترده ای را برای مقابله 
با دشمنان انجام دهیم. وی با اشاره به اهداف آمریکا و 
صهیونیست ها نسبت به اعمال تحریم ها، گفت: می 
خواهند جمهوری اسلامی تسلیم خواسته های آنها 
شود و آنچه که می خواهند از جمله مذاکره مجدد و 

تغییرات در برجام که از عقل سلیم به دور است و به 
هیچ وجه نه رهبر معظم انقلاب و نه مسئولان و آحاد 
مردم به این مساله راضی نیستند و شدنی نیست را 
انجام دهد. صادقی افزود: از سوی دیگر آمریکا تلاش 
دارد با استفاده از مطالبات برحقی که بین مردم وجود 
دارد و درگیری های مختلفی را که دیدیم بعضا هم 
مورد سوءاستفاده قرار گرفت، به اصطلاح خودشان 
تحریم های هوشمند را به گونه ای اعمال کند که 
فشارهای درون سیستمی و این مباحثی که به زعم 
آن ها اختلافات سیاسی در کشور است، دست به 
دست هم دهد و فشارهای وارد بر مردم به گونه ای 
شود که از درون دچار فروپاشی شود که خیال باطلی 
می  انقلاب  دلسوزان  همه  کرد:  تصریح  وی  است. 
دانند که ما در مقابل دشمن با وجود اختلاف نظر و 
سلیقه ید واحده هستیم. وی گفت: اما در شرایطی که 
دشمن بخواهد کمر به نابودی ما بندد درجبهه واحد و 
وحدت آفرین براساس آنچه که صلاح نظام و منویات 
رهبر معظم انقلاب است، مقابل دشمنان می ایستیم و 
مسلما همانند گذشته به همت همه دلسوزان انقلاب 
پیروز خواهیم شد.  سومین جلسه شورای اداری قم 
در تالار معصومیه فرمانداری با حضور مسئولان استان 
برگزار شد؛ در این جلسه از هفت سازمانی که در 
زمینه ارتقاء بهره وری و مدیریت مصرف انرژی تلاش 

نموده بودند، با اهداء لوحی قدردانی شد.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قم گفت: استان قم جزو 
استان های برتر از نظر امنیتی و جزو پنج استان برتر است که شرایط بسیار 

مطلوبی در کشور دارد.
سید محمدرضا هاشمی غروب دوشنبه در جلسه شورای اداری استان قم 
که در تالار معصومیه فرمانداری برگزار شد، اظهار داشت: بنده از اعتماد 
استاندار قم و همچنین وزیر محترم کشور که فرصت خدمت در استان 
مقدس قم را به برای اینجانب فراهم نمودند تشکر می کنم.وی بیان داشت: 
افتخار می کنم که در استان قم قرار است به مردم خدمت کنیم؛ استانی که 
سالانه 25 میلیون زائر دارد و مراجع عظام تقلید در این شهر حضور دارند و 

محور مواصلاتی 17 استان است.

معاون سیاسی امنیتی استاندار قم افزود: قم جزو استان های برتر از نظر 
امنیتی و جزو پنج استان برتر است که شرایط بسیار مطلوبی در کشور دارد.

وی ایجاد امنیت در استان را نتیجه هم افزایی و همدلی دستگاه های نظامی 
و امنیتی قم و در رأس آن شورای تأمین استان برشمرد.

هاشمی گفت: امیدواریم در راستای اجرایی کردن منویات مقام معظم 
رهبری و همچنین سیاست های دولت تدبیر و امید و در راستای خدمت رسانی 
به مردم استان قم همت کنیم و امید است که با تلاش و همدلی مسئولان و 

مردم این شرایط حساس کشور پشت سر گذاشته شود.
وی ادامه داد: امروز به گفته رئیس جمهور در یک جنگ اقتصادی تمام عیار 

قرار داریم و باید برای حل مشکلات کشور تلاش کنیم.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قم:

قمیکیاز۵استانبرترازنظرامنیتاست
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